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Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 
 

 

Testületi ülés ideje: 2023. február 23. 

Testületi ülés helye: Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal Kaposvár, Kossuth 

tér 1. I. emelet Díszterem 

 

 

 

Pult Név Voks Frakció 

 

14 Szita Károly polgármester 1 - 

17 Bereczki Dávid tanácsnok 1 - 

30 Borhi Zsombor alpolgármester 1 - 

2 Czimmermanné Németh Andrea tanácsnok 1 - 

4 Csutor Ferenc tanácsnok 1 - 

7 Dér Tamás alpolgármester 1 - 

11 Felder Frigyes képviselő 1 - 

6 dr. Giber Vilmos tanácsnok 1 - 

28 Kárpáti Tímea tanácsnok 1 - 

15 Mihalecz András tanácsnok 0 - 

16 dr. Nadrai Norbert József képviselő 1 - 

8 Nagy Attila tanácsnok 1 - 

3 Perlaki József tanácsnok 1 - 

13 Pintér Attila  1 - 

9 dr. Pintér Rómeó alpolgármester 1 - 

31 dr. Szép Tamás tanácsnok 1 - 

18 Kukuly Sándor Mihály képviselő 1 - 

10 Torma János tanácsnok 1 - 

 

 

Az ülésen megjelent képviselők és a meghívottak nevét a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként 

csatolt jelenléti ív tartalmazza. 

A meghívó a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként csatolva. 

 

 



2 
 

 

 

 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Szita Károly polgármester köszöntötte a jelenlevőket a Közgyűlésen, Megállapította, hogy 

17-en vannak jelen, így a képviselő-testületi ülés határozatképes. Köszöntötte a vendégeket is.  

Kérte, hogy a meghívóban jelzett napirendi pontokon túl vegyék fel a napirendre  

- szolgalmi jog alapításáról, önkormányzati tulajdonú ingatlan értékesítéséről, 

hasznosításáról, valamint eszközátadásról, 

- az alapítványi támogatásokról szóló előterjesztést, valamint  

- az Interpelláció napirendet, 

- vegyék le a napirendről Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről szóló 

előterjesztést, mivel nem érkezett meg az állami főépítész záró véleménye. 

 

- Napirend előtti hozzászólást, amelyet a FIDESZ-KDNP frakció kért,  

- dr. Nadrai Norbert József képviselői szándéknyilatkozatának napirendre vételét, melyet 

nem támogatta. Nem hajlandó olyan politikai akcióban részt venni, amely nem a város 

érdekét szolgálja.  

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5779   Száma: 23.02.23/0/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 08:06  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a napirendi pontokról, interpellációról, napirend előtti hozzászólásról, 

valamint szándéknyilatkozat napirendre nem vételéről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 87.50 77.77 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5780   Száma: 23.02.23/0/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 08:07  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a képviselői szándéknyilatkozat napirendre tűzéséről az alábbiak 

szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 5 29.41 27.78 

Nem 12 70.59 66.66 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5781   Száma: 23.02.23/0/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 08:07  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő napirend utáni hozzászólásáról az 

alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 81.25 72.21 

Nem 2 12.50 11.11 

Tartózkodik 1 6.25 5.56 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi a térítési díjak félév utáni újabb emeléséről 

szóló előterjesztésről, valamint a nagyértékű ingatlan értékesítést tartalmazó döntésről, mint 

későn kiküldött anyagokról külön szavazzon a Közgyűlés, hogy tárgyalni kívánja-e. A 

szándéknyilatkozata arról szól, hogy amennyiben olyan beruházást terveznek Kaposváron, 

amelyhez környezetvédelmi engedélyezés is szükséges, akkor közmeghallgatást tartson a 

Közgyűlés.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5782   Száma: 23.02.23/0/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 08:09  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület az élelmiszernormákról szóló előterjesztés napirendre vételéről az 

alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.32 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 6.25 5.56 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5783   Száma: 23.02.23/0/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 08:09  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a szolgalmi jog alapításáról szóló előterjesztés napirendre vételéről az 

alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

17/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a meghívóban jelzetteken túl felvette 

napirendjére a szolgalmi jog alapításáról, önkormányzati tulajdonú ingatlan 

értékesítéséről, hasznosításáról, valamint eszközátadásról; az alapítványi 

támogatásokról szóló előterjesztést, továbbá az Interpelláció napirendet. 
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2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy leveszi napirendjéről a 

Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről szóló előterjesztést. 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy nem veszi napirendjére 

a képviselői szándéknyilatkozatot. 

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a személyes 

gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) 

önkormányzati rendelet módosításáról, valamint a szolgalmi jog alapításáról, 

önkormányzati tulajdonú ingatlan értékesítéséről, hasznosításáról, valamint 

eszközátadásról szóló előterjesztéseket a napirend részeként tárgyalja. 

 

5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése biztosította a FIDESZ – KDNP 

képviselőcsoport nevében, annak vezetője dr. Giber Vilmos önkormányzati képviselő 

részére a napirend előtti felszólalás lehetőségét. 

 

6. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése biztosította dr. Nadrai Norbert József 

önkormányzati képviselő részére a napirend utáni felszólalás lehetőségét. 

 

NAPIREND: 

 

1. Beszámoló Kaposvár Megyei Jogú Város közbiztonságának 2022. évi helyzetéről 

Előterjesztő:  Peternel Péter r. alezredes 

 

2. Beszámoló a Kaposvári Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi tűzvédelmi 

tevékenységéről 

Előterjesztő:  Róth Zoltán tű. alezredes 

 

3. Előterjesztés az önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 

4. Előterjesztés a szociális vetítési alap bevezetése miatt egyes önkormányzati 

rendeletek módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

5. Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 

vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: 

Ltv.) végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII. 15.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

6. Előterjesztés a Szent Vince-rend kaposvári sírkertjének védetté nyilvánításáról 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 
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7. Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 

ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

8. Előterjesztés az átruházott hatáskörben felhasználható Támogatási Keretek és a 

Környezetvédelmi Alap kezeléséről szóló 51/1995. (XII. 29.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

 

9. Előterjesztés vis maior pályázatról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

 

10. Előterjesztés a Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú Nonprofit 

Kft. ügyvezető igazgatói megbízásáról szóló pályázati kiírásról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

11. Előterjesztés óvodavezetői (magasabb vezetői) beosztás ellátására vonatkozó 

pályázati kiírásról 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

12. Előterjesztés a Kaposvárért Közalapítvány alapító okiratának módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

13. Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal szervezeti és működési szabályzatának 

módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

14. Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

15. Előterjesztés az önkormányzat tulajdonát képező nem lakás céljára szolgáló 

ingatlanok és egyéb bérlemények hasznosítása során 2023. évben érvényesítendő 

minimális bérleti díjak megállapításáról 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

 

16. Előterjesztés önkormányzati tulajdonú ingatlanok értékesítéséről, hasznosításáról 

és egyéb tulajdonviszony rendezéssel kapcsolatos ügyekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
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17. Előterjesztés a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola alapító okiratának 

módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 

 

18. Előterjesztés a „150 éve város Kaposvár” emlékév programjáról és kellékeiről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 

 

19. Előterjesztés a Kaposvári Informatikai Ágazati Képzőközpont Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság alapításáról 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

20. Előterjesztés a polgármester szabadságának ütemezéséről 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 

 

21. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2022. évi tevékenységéről 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

22. Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 

önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2022. IV. negyedév) 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

23. Tájékoztató a 2022. évi költségvetés I-XII. havi teljesítéséről, illetve az 

önkormányzati hátralékok alakulásáról 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

     24. Előterjesztés szolgalmi jog alapításáról, önkormányzati tulajdonú ingatlan 

értékesítéséről, hasznosításáról, valamint eszközátadásról 

 Előterjesztő: Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

 25. Előterjesztés alapítványi támogatásokról 

 Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

 26. Interpelláció 
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Zárt ülésen: 

 

27. Előterjesztés egyedi közgyűlési döntéssel történő önkormányzati bérlakás 

kijelölése ügyében 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

 

-----Frakció hozzászólások----- 

 

dr. Giber Vilmos tanácsnok „Tisztelt Polgármester Úr, Képviselőtársaim! Vendégeink! 

Nagyra becsült Kaposvári Polgárok!  

Fontos ügyeket tárgyalunk majd a mai napon is, de talán nem véletlen, hogy a frakciók számára 

megadatott az a lehetőség, hogy napirend előtt szóvá tegyenek és a figyelem középpontjába 

helyezzenek olyan ügyeket, évfordulókat, amelyek túlmutatnak a költségvetési sorokon. Ezért 

kértem szót! Holnap mi, kaposváriak is megemlékezünk a kommunizmus áldozatairól. Tesszük 

ezt azért, hogy soha ne feledjük a múltat, s tesszük azért is, hogy könnyebben értsük és 

becsüljük a jelenünket, és persze azért is, hogy felvértezve tudjunk előre lépni a jövőnk felé. 

A kommunizmus korszaka a történelem egyik legsötétebb időszaka volt, több mint százmillió 

áldozattal. Milliók életét pusztította el, megsemmisítve szabadságukat, jogaikat és 

méltóságukat. A kommunizmus azt állította, hogy mindenki egyenlő, de valójában az egyetlen 

egyenlőség, amit hozott, az volt, hogy mindenki egyformán szenvedett. 

Magyarország a kommunista diktatúra alatt az egyik legnagyobb áldozat volt. A kommunista 

vezetők, akik hatalomra kerültek, folyamatosan azon dolgoztak, hogy aprítsák a magyar 

nemzetet és elnyomják az embereket. A kommunista rendszer ideológiai és gazdasági dogmái, 

a kényszeres államosítások és a túlzott központosítás csak tovább növelték a nép szenvedését. 

Azok a személyek, akik elkötelezték magukat a kommunista diktatúra ellen, azok, akik kiálltak 

a szabadság és az igazságosság mellett, áldozattá váltak. De nemcsak azok, akiket 

bebörtönöztek, akiket kínoztak, akiket kitelepítettek és ellehetetlenítettek, hanem azok is útban 

voltak, akik mertek másképpen gondolkodni, vagy akikről feltételezték, hogy talán másképpen 

gondolkodnak… 

A polgári kormányok igyekeztek kárpótolni a több évtizedes diktatúrában elkövetetett 

törvénytelenségek áldozatait. A legnagyobb elégtétel azonban az, ha megemlékezünk 

mindazokról, akik elszenvedői voltak az önkénynek. Az egyéni és közösségi traumák – 

internálás, hadifogság, árvaság, Gulág, 1956, a puha diktatúra évtizedei – még mindig hatnak 

az életünkre, ezért gyermekeinknek, unokáinknak is tudniuk kell, hogy mit is jelentett a 

kommunizmus. 

Már csak azért is, mert nekünk, kaposváriaknak is vannak áldozataink és hőseink. 

Ezért azt kérem, hogy legyünk ott minél többen a holnap délelőtti megemlékezésen a Teleki 

utcai emléktáblánknál 11.oo órakor, és hallgassuk meg a Kaposvár Szolgálatáért díjjal 

kitüntetett Nübl János beszédét! Tisztelt Polgármester Úr! Indítványozom, hogy egy perces 

néma tisztelgéssel emlékezzünk a kommunizmus áldozataira.” 

 

Egy perces néma felállással emlékeztek a kommunizmus áldozataira.  

 

Szita Károly polgármester a napirend előtti felszólalás után pár gondolatot mondott az előző 

közgyűlési ülést követően történt eseményekről. Új bölcsőde épül az Irányi Dániel utcában, 

amelynek munkálatai már elkezdődtek. Ennek oka, hogy a bölcsődék kihasználtsága 97% 

Kaposváron és így lehetőséget tudnak biztosítani arra, hogy minden gyermeket el tudjanak 

helyezni, amíg a szülők dolgoznak. Köszönetet mondott a kaposvári vállalkozásoknak, hogy 
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duális képzésben tanulhatnak a fiatal szakemberek. Ez nélkülözhetetlen a város 

újraiparosításhoz. Köszönetet mondott a nemrég átvonult szélviharban keletkezett károk 

elhárításában részt vevőknek. A vihar előtt két nappal jelezték neki a bajt, amit nem tudtak 

pontosan meghatározni. A szélvihar sok kárt okozott, de nagy szorgalommal, elhivatottsággal 

dolgoztak azért nagyon sokan, hogy ne legyen halott – ami nem is volt – utána helyre legyen 

állítva minden. Terve, hogy 2030-ra Kaposvár az egyik leginkább energiafüggetlen város 

legyen az országban. A háború miatti energiaár és egyéb áremelkedés miatt is szükség van erre. 

Ennek érdekében belépett a város egy geotermiai klaszterba. Tanácskozást is tartottak ebben a 

témában Kaposváron. Nem olyan egyszerű ez a kérdés. Törvényi szabályokat is kell alkotni és 

módosítani. A geotermiának mindig van kockázata. Általában 50% az esélye annak, hogy 

sikerül-e találni energiaforrást. Egy próbafúrásnak egy milliárd forint az ára. Ezt fel is kell 

hozni, utána el kell vinni a felhasználási helyre. Megtiszteltetésnek tartotta, hogy a Városházán 

ünnepelhették a 150 éves rendőrséget. Bodó Lászlót és fiát köszöntötte, akik a törökországi 

mentőakcióban részt vettek. Kaposvár várossá alakulásának 150. évfordulójára 150 darab ezüst 

emlékérmet készíttettek, amit ők kaptak meg először.  

 

 

-----1 Beszámoló a Kaposvári Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi tűzvédelmi 

tevékenységéről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester köszöntötte Wéber Antal dandártábornok és Róth Zoltán alezredes 

urakat. Átadta a szót alezredes úrnak a beszámoló megtartására.  

  

Róth Zoltán tű. alezredes elmondta, hogy 2022. év a tűzoltóság életében hasonlóképpen 

indult, mint minden év, azonban az elmúlt időszak történései is megjelentek a munkájukban, 

amelyet a jegyzőkönyvhöz mellékletként csatolt power point prezentációval szemléltetett.  

 

Szita Károly polgármester megköszönte a tartalmas anyagot, kiegészítést.  

 

-----Kérdések----- 

 

Pintér Attila képviselő kiderült, hogy nem nőtt a hulladéktüzek száma, de arányaiban viszont 

igen. Kérdése volt, hogy várnak-e valamilyen intézkedést, közreműködést a várostól, ami 

elősegítheti, hogy ezeknek a tüzeknek a száma csökkenjen? A másik kérdése volt, hogy a nem 

megfelelő háztartási tüzelőanyagok használatát véleménye szerint hogyan lehetne csökkenteni? 

Hogyan lehetne segíteni abban, hogy a levegőszennyezettség visszaszorításra kerüljön?  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő megköszönte a munkájukat. Van-e felmérés az 

elöregedett fákról a városban, mivel az elmúlt időszak időjárási eseményei miatt nagyon sok 

kidőlhet. Van-e szükség erre, hogy tudják az információkat? 131 fát vágott ki a város. Ezen 

kívül milyen faállománnyal kell szembenézni, hiszen korábbi jelzéseknek megfelelő száraz fák 

is ott vannak a közterületeken. Milyennek tartja a csapadékvíz csatornák állapotát Kaposváron. 

Arra gondolt, hogy a Budai Nagy Antal utca nagy esőzés után folyóvá vált, a Berzsenyi u. 

József A. utca kereszteződésénél a csatornából jön fel a víz. Van-e műszeres felszereltségük, 

amivel ezeket a csatornákat lehet ellenőrizni? A talajgenerátorok, amik Kaposvár és környékén 

vannak, ezen felül kell-e még üzembe állítani? 2018. óta az Agrárkamara üzemelteti ezeket, 

Kaposvár teljesen lefedett-e a jégkárelhárításban? Tudnak e segítséget nyújtani az elszáradt fák 
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kivágásában? Tudnak-e szakmai segítséget nyújtani, hogy milyen uralkodó szélirányok vannak 

a városban, így tudnák, hogy milyen fákat nem kellene ültetni a régiek helyett? A csapadékvíz 

csatorna tisztításához van-e olyan eszközállomány, amely hatékonyabbá tenné?  

 

Szita Károly polgármester a kérdések megválaszolására átadta a szót. 

 

Róth Zoltán tű. alezredes hogy minden, ami a műszaki mentés, katasztrófavédelem, azzal 

kapcsolatban tud megfelelően válaszolni. Nem tud válaszolni sem a kaposvári csatornázással 

kapcsolatos kérdésekre, sem a Kaposvár területén lévő elöregedett, elszáradt fák 

karbantartásával kapcsolatban. Illegális hulladék javarészt a város szentjakabi térségében van, 

a Nádasdi u. és az arról nyíló utcákban, völgyekben eldugva, az aljnövényzetben. Úgy gondolja, 

hogy a városban található kamerarendszerrel, amivel nyomon követik az illegális hulladék 

lerakásokat, megfelelően eljárhatnak az elkövetőkkel szemben. A fűtéssel kapcsolatban 

elmondta, hogy sajnos nem mindenki tudja megvásárolni időben a megfelelő tüzelőanyagot. 

Nagyon sokan még mindig a háztartásban keletkezett hulladékokat tüzelik el a 

berendezésekben. Mind az országos, mind a somogy vármegyei kirendeltségek azon vannak, 

hogy minden fórumot megragadjanak annak érdekében, hogy a hibás fűtési szokásokon 

változtassanak. Amennyiben lehetősége van a városnak a saját fórumain is mindig szükséges a 

figyelmet felhívni a megfelelő fűtési technikákra. A kéményben begyullad a lerakódott korom, 

ami később gyullad be, mint a kályhában levő dolgok. Hosszú idő lesz, mire mindenki szem 

előtt tartja, hogy a saját életének az épsége többet jelent, mint, hogy műanyag palackkal gyújt 

alá. Nincs lehetőségük a fák karbantartásának közreműködésére. A tűzoltóság a már kialakult 

veszélyhelyzet, életveszély és anyagi javakra jelentett veszély megszüntetését végzi. Csak a 

kárfelszámolásban tudnak közreműködni.  

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő az itt élőket azok a kérdések érdeklik, amiket feltett. 

Valóban minden egyes természeti csapásnál azzal foglalkoznak, hogy vajon az Intermodális 

Csomópont átépítése után is miért ez a helyzet, miért kell még mindig homokzsákokat tartani 

az Ady E. utcai üzletek előtt. Miért nem oldódnak meg ezek a kérdések? Érti, hogy a 

kárelhárításban van feladata az eljáró hatóságnak, de nagyon hangsúlyos a megelőzés. Amikor 

arról beszéltek, hogy kell egy fakivágási terv, az azért lenne fontos, mivel ahogy a mostani 

viharnál is látható volt, a növényzet okozta a legnagyobb kárt, ami miatt rengeteg probléma 

volt. Tudni kell a bejelentésekből, hogy mennyi fa dőlt ki, a jégkár esetében tudni kellene, hogy 

mely területeken történt elhárítás. A jégkárelhárító talajgenerátorok magánkézben vannak, az 

üzemeltető az OMSZ sms üzenete alapján használja. Kérte a tűzoltókat, hogy jelezzék az 

önkormányzatnak, ha valamiben segítséget kérnek. 

 

Pintér Attila képviselő nem lepődött meg, amit a háztartási fűtéssel kapcsolatban említett. 

Sajnálatos az a tény, hogy sokan vannak, akik nem tudják megfizetni a megfelelő 

tüzelőanyagot. Volt egy önkormányzati közgyűlési döntés, amelyben arról döntöttek, hogy 

hatékony kommunikációs kampányt folytatnak annak érdekében, hogy ezen változtatni 

lehessen. Tájékoztatták a lakosságot arról is, hogy egy új támogatási formát vezetett be az 

Önkormányzat, hogy azok a háztartások, akik anyagi nehézségekkel küzdenek, meg tudják 

vásárolni a megfelelő tüzelőanyagot. Arra kérte a tűzoltókat, hogy ők is tájékoztassák a 

lakosságot, hogy az önkormányzat támogatja azokat, akik ilyen helyzetben vannak. Megfelelő 

fűtéssel és tiszta levegővel elérhető az a cél 2030-ra, hogy a város az ország egyik 

legegészségesebb városa legyen.  
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Borhi Zsombor alpolgármester megköszönte az elmúlt évi munkát. Fontosnak tartja a 

háztartási tüzelés kérdését. Ha képviselő úr tájékozódik, akkor megtudja, hogy a 

Kormányhivatal Környezetvédelmi Hatóságánál ellenőrzik a tüzelést. A képviselők annyit 

tettek, hogy felhívták a lakosság figyelmét arra, hogy mennyire fontos kérdés az, hogy 

megfelelő tüzelővel tüzeljenek a háztartásokban, hogy minden háztartásba képviselői levelet 

küldtek, hogyan tudnak segítségért fordulni, ha nincs lehetőségük a megfelel tüzelőanyag 

megvásárlására. Mindkét szervezetnek – katasztrófavédők, rendőrség – megköszönte a munkát 

az illegális hulladéklerakók kapcsán. Jelentős probléma sajnos ez a probléma. Volt, ahol hetekig 

azon dolgoztak, hogy teljes mértékben elfojtsák a tüzet. A rendőrség pedig a legmodernebb 

technikát bevetve feltérképezték, hol vannak a legnagyobb hulladéklerakók a városban. A 

Jegyzőt arra kérte, hogy továbbra is kísérje figyelemmel a Kormányhivatal munkáját.  

 

dr. Giber Vilmos tanácsnok azt kívánta, hogy Szent Flórián áldása legyen a 

katasztrófavédelem minden tagján.  

 

Szita Károly polgármester átadta a szót Wéber Antal dandártábornoknak.  

 

Wéber Antal tű. dandártábornok köszöntötte a jelenlevőket. Megköszönte azt a támogatást, 

amit mindig kaptak és kapnak és a jövőben is kapni fognak. A kaposvári hivatásos 

tűzoltóállomány személyi állománya majdnem teljesen feltöltött. Az elmúlt évre tervezett 

feladatokat és nem tervezett feladatokat becsülettel és megfelelő hatékonysággal végrehajtották 

és elvégezték. Sokkal gazdagabb országok és városok sem alakítják úgy a veszélyhelyzetben 

beavatkozó szervezeteiket, hogy azok a legszélsőségesebb állapotra kerüljenek tervezésre. Az 

elmúlt évek tapasztalata, kockázatelemzés figyelembevételével egy átlagos igénybevételre 

tervezik őket. Amikor kialakul egy szélsőséges időjárás, akkor mindenkinek a türelmét kérik, 

mivel nem tudnak olyan gyorsan beavatkozni, ahogy szeretnék. Nagyon fontos a megelőzés 

ilyen esetekben. Együtt a várossal közösen mindent megtesznek a helyes tüzelés, a keletkezett 

hulladék megsemmisítésének módjáról. Folyamatosan fel kell hívni a lakosság figyelmét arra, 

hogy úgy éljék a mindennapi életüket, hogy az senkire ne legyen veszélyes. Megköszönte a jó 

együttműködést, amit a várostól tapasztalt. Az idei évben nyugállományba vonul, ezért a jövő 

évi beszámolón már nem tud részt venni.   

 

 

Szita Károly polgármester megköszönte a beszámolót. Minden évben vannak olyan kiemelt 

ügyek, amik a város polgárainak kedélyét is borzolják. Ez most az illegális hulladéklerakás és 

gumiégetés. A bejelentés mindig a tűzoltósághoz érkezik. Tábornok úr még késő este is hívja, 

ha valami van, és lehet, hogy napok múlva is hívja, hogy még mindig nincs eloltva. Egy 

törvénymódosítást kezdeményezett, amely megszigorítja a bírságokat, amit jóváhagytak. Az 

önkormányzat mindent biztosít ahhoz, hogy megfelelő helyre kerüljön a hulladék. Olyan 

akciókkal, amik vannak, úgy gondolja, hogy sikerre tudják vinni az ügyüket. A viharkárokkal 

összefüggésben elmondta, hogy 84 darab egészséges fa dőlt ki a legutóbbi szélvihar 

következtében, amelynek 90%-a magasan gyökerező fenyő volt. A felázott talaj és a nagy szél 

közrejátszott abban, hogy ezek ki tudtak fordulni a helyükről. 220 millió forintot költ a város a 

farekonstrukciókra, amit a képviselők egy része nem szavazott meg a költségvetésben. Hétfőn 

dönti el, hogy hogyan kezdik el, folytatják a munkát. Nem az öreg fák a bajok, hanem az, hogy 

nincsenek felkészülve ilyen szélviharokra. Ezért dőltek ki egészséges fák. A faállomány 

megújításának – 80-100 évvel ezelőtt telepített fák – neki kell állni. Reméli, hogy ha nekiállnak 

a fakivágásoknak, akkor nem szólják meg a várost. Megköszönte az egyéni körzetben 

megválasztott képviselőknek, hogy tájékoztatást nyújtotta a polgároknak arról, hogy mi a 
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helyes tüzelési mód, és milyen lehetőség van támogatást kérni. Volt, hogy széndioxid 

szivárgásban kellett beavatkozni, tüzet kellett oltani, emberéletet menteni. Megköszönte a 

munkát.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5784   Száma: 23.02.23/1/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 09:07  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

18/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Kaposvári Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. 

évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadta. 

 

---2 Beszámoló Kaposvár Megyei Jogú Város közbiztonságának 2022. évi helyzetéről ---- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester köszöntötte Molnár Gábor tábornok és Peternel Péter alezredes 

urakat. Átadta a szót Peternel Péter alezredesnek a szót a beszámoló megtartására.  

 

Peternel Péter r. alezredes elmondta, hogy egy nagyon megterhelő, változatos feladatokkal 

teletűzdelt év volt a 2022. év. Beszámolóját a jegyzőkönyvhöz mellékletként csatolt power 

point prezentációval szemléltette. 

 

Szita Károly polgármester megköszönte a beszámolót és átadta a szót Molnár Gábor tábornok 

részére. 

 

Molnár Gábor r. dandártábornok köszöntötte a megjelenteket. Azt gondolja, hogy a számok 

önmagukért beszélnek, de a számok mögé is kell tekinteni. Nagyon jó közbiztonságot 

szolgáltató munkát tükröz, amire méltán lehetnek büszkék. Az országos 25 perces elvárás 

ellenére itt 10 perc alatti a reagálási idő. Jó a társaság és a vezetés a kapitányságon, tudtak olyan 

állományhangulat javító intézkedést bevezetni, mint például a parkolás. Nagyon nehéz év volt 

az elmúlt évi, és így tudtak helytállni a dolgozók. Van náluk egy értékelési mód, ami együtt jár 

prémiummal is. Nincs értelme az egyik kapitányságot összehasonlítani a másikkal, de egyedül 
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a kaposvári rendőrkapitányság munkája lett kivételesre értékelve. Erre mindenki büszke lehet. 

A feltöltöttség kiváló. A sok jó mellett vannak kevésbé jó dolgok. Elvárás lenne, hogy a 

közlekedés biztonsága javuljon. Ebbe nem tudtak eredményt elérni. Fokozott ellenőrzéseket, 

szigorúbb büntetéseket alkalmazzanak. Többféle műszerrel, drónnal fognak ellenőrizni. A 

kerékpárosok okozzák a második legtöbb balesetet. Nagyon sokan ittasan kerékpároznak, így 

okozva balesetet. Somogyban a legnagyobb arányban van ittas kerékpározó. Tarthatatlan, hogy 

bizonyos emberek szeméttelepet csinálnak az ország bizonyos részeiből. Nagyon jó a kapcsolat 

a társszervekkel. Jó lenne, ha nem lenne szeméttűz, mert a rendőrség felszámolja az illegális 

hulladéklerakást, égetést. Az áldozatsegítés továbbra is kiemelt projekt. Meg kell őrizni az 

állomány stabilitását. Ez nemcsak a pénzről szól. Fontos dolog, de ettől függetlenül olyan 

intézkedéseket kell hozni, hogy szívesen menjenek dolgozni. A parkolás kérdése fontos volt, 

mivel most az udvarban tudnak parkolni és nem kell fizetni azért, hogy dolgozni járjanak. 

Kaposvár biztonságos város. Négy rablás volt most, de a korábbi évekhez képest kevés. Ezeket 

is azonnal felderítették. Megköszönte a munkatársainak a munkáját, büszke rájuk. 

 

-----Kérdések----- 

 

Pintér Attila képviselő örül, hogy tudtak olyan intézkedéseket tenni, ami visszaszorította 

valamennyire a hulladékégetést. Az illegális szemét tárolása több esetben hosszú ideig történik. 

Van olyan hely, ahol több, mint egy éve áll az illegális szemét. Nem gondolja, hogy csak a 

rendőrség vagy az önkormányzat meg tudja válaszolni. Hogyan lehetséges az, hogy az eset 

nyilvánosságra kerülése után több mint egy év eltelik úgy, hogy az illegálisan elhelyezett 

szemét még mindig ott van azon a telephelyen, ahol azt észlelték? Lehet-e olyan intézkedéseket 

hozni, ami lerövidíti azt az időt, amíg az észleléstől a felszámolásig tart? Mit lehetne tenni, 

hogy ezeket az eseteket meg tudják oldani? 8-10-12 esetben indult eljárás, mennyi ilyen esetet 

észleltek összesen, jelentettek be a város területén és hány százaléka volt az előbbi az összes 

esetnek?  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő hány működő kamera van a városban, mennyi az, 

amelyik éjszaka sötétben is használható? Mennyivel csökkent a kamerák használata azzal, hogy 

a közvilágítást le kellett kapcsolni? A korán reggel induló dolgozók biztonságérzete romlott, 

sok panaszt kap. A Desedát előszeretettel használják az emberek. A tóparti úton a forgalom 

egyszerre összezsúfolódik és balesetveszélyes. Hogy működik a kamerarendszer itt? Van-e 

olyan jelzésük az Önkormányzat felé, hogy ezeknek az infrastrukturális beruházásoknak akár 

kamerarendszer, akár útfejlesztés – hogy például a zártkertek megközelítése ne az alsó 

turisztikai úton történjen? A Laktanya és a Mol kút, illetve az Egyetem és Toponár közötti 

szakaszoknak a gyalogos és kerékpáros közlekedési problémájáról mi a véleménye? Nőttek a 

lopásos bűncselekmények, az eredményesség csökkent a 2021. évhez képest. Ez a számarány 

növekedéséből ered? A közlekedési lámpák hosszabb működése okozhat-e a javulást a 

közlekedésben? A József A. utca közlekedésében lent lámpás, fent körfogalmas közlekedés 

van. Meg lehet-e oldani, hogy más irányba legyen elterelve a forgalom és újra egyirányú lehetne 

az utca? Migrációval kapcsolatban kérdése volt, hogy milyen ország migránsai vannak 

Kaposváron? A közbringarendszer kapcsán kérdezte, hogy az indulásnál fokozottabb ellenőrzés 

lesz?  

 

Peternel Péter r. alezredes örömmel hallotta a kérdéseket, mert nem betörésekről, 

gépjárműlopásról, feltörésekről beszélnek, hanem, hogy meg tudják-e tanítani kerékpározni a 

városlakókat. A rendőrkapitányság segít mindenben, amiben tud. A hulladéktárolással 

kapcsolatban elmondta, hogy úgy állnak neki minden eljárásnak, hogy látják a végét. Pontosan 

tudják hány nap alatt, milyen intézkedéseket kell tenni. Szemétégetés a drónos ellenőrzések 
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során egy alkalommal van 8-10-12 helyen. Havonta van ilyen ellenőrzés. Ellenőrzik a zárt 

kisteherautókat, figyelik a keleti városrészt. A kamerarendszerrel kapcsolatban elmondta, hogy 

például az Orci úti vasúti átkelőnél többször ellenőriztek, nem tapasztaltak szabálysértést. 

Véletlenszerűen ellenőrizni fognak ezután is. Azt nem tudta pontosan megmondani, hogy jelen 

pillanatban mennyi kamera működik, mivel mindig változik a számuk. Rendszeres az 

információáramlás. Ha bármi hibája van valamelyik kamerának, jelzik az Önkormányzat felé 

és azonnal elhárítják a hibát. Az újabb kameráknak mindegyike lát éjszaka. Ez a falvaknál volt 

nagyon fontos, mivel vannak utcák, ahol lekapcsolják a közvilágítást. Vannak olyan kamerák 

is, amelyek mozgásérzékelősek, színesek. Hozzájuk nem érkezett olyan bejelentés, hogy nem 

éreznék magukat biztonságba az emberek. Ha kapnak ilyen bejelentést, akkor úgy szervezik a 

szolgálatot, hogy azokon a területen és időszakokban legyenek ott, amikor szükség van rájuk. 

A Deseda környékén lakik, tudja mi zajlik ott. Sok a feszültség, mindenki mindenkivel 

feszültségben van. Nagyon nehéz békét tartani. Azt látja ettől függetlenül, hogy minden 

rendben van. Kisebb szabálysértési jellegű panaszt hallott. Egyre többen használnak térfigyelő 

kamerát. A postaládák környékén kettő kamera van. A csónakházon is van kamera. Halálos 

balesettel kapcsolatban elmondta, hogy ha mindenki betartja a jogszabályokat, akkor nem 

történtek volna meg. A füredi két traffipax közül az egyik a Guba Sándor utcába lesz 

kihelyezve. A lopások növekedésének okát konkrétan nem tudja megmondani. Sok telefonlopás 

van, vagy a családtag viszi el a másik családtag pénzét. Az online családok tekintetében sokkal 

nagyobb a baj. A McDonald’s-nál levő lámpa egy órával tovább működik már. A városban 

reggel fél nyolc nyolc között és délután 4-5 között van olyan forgalom, amit nehéz lenne 

kezelni. Emiatt nem lenne célszerű komplett átalakításokat végezni. A Zrínyi Iskola és 

környékén a Pázmány P. utcába látnak bajt. Drónnal végignézték egyik reggel, hogy mi történik 

ott. Lehet, hogy bele kell nyúlni, de egyeztetni kell mindenkivel (iskolával, lakókkal). A József 

A. utcában a forgalmi rend megváltoztatásával elmondta, hogy minden lámpa és kereszteződés 

hatással van a második, harmadik utcára. Azt tapasztalják, hogy a városban nagyon jó a 

forgalom. Ezt a rendezvényekhez szükséges forgalomterelés alkalmával is tapasztalják.  

 

Molnár Gábor r. dandártábornok 2021 egy olyan év volt, amit nem tudnak alapul venni, 

mivel a társadalmi élet be volt szűkülve. A betöréses lopások és lakásbetörések száma is 

csökkent 2022-ben. Érdemes több évnyi távolságot összehasonlítani, mert úgy reálisabb. 

Valószínűleg nem csak a háború, hanem a gazdasági helyzet is hat a bűnügyek alakulására. 

Nem az ő tisztük eldönteni. Az biztos, hogy látják a gazdasági válságot és érzékelik. 

Migrációval kapcsolatban elmondta, hogy az M7-esen fognak el migránsokat, alkalmanként 

előfordul Kaposvár területén is. Nem jellemző itt az illegális migráció problémája. Besegítenek 

a szerb határszakaszon, Csongrád vármegyébe járnak. Most csökkenés érzékelhető, nem tudják 

mi lesz holnap. Az elektromos kerékpárok indulásának örülnek, az a céljuk, hogy 

együttműködjenek az Önkormányzattal. Az elektromos kerékpárokra szigorúbb szabályok 

vonatkoznak az ittassággal kapcsolatban, mivel gépi meghajtásúnak minősül. Ebben van egy 

tanítás, tanulás fázis. A hulladékgazdálkodásnál is az a céljuk, hogy érezzék azok az emberek, 

akik ezt csinálják, hogy eddig és ne tovább.  Azt gondolja, hogy ha összefognak az 

Önkormányzattal, Kormányhivatallal, szankciókat alkalmaznak, akkor előbb utóbb meg fogják 

érteni, hogy meddig lehet. A lámpák lekapcsolásával kapcsolatban egyeztettek az 

Önkormányzattal. Az emberek biztonságérzetére nem túl nagy a ráhatásuk. Ez egy szubjektív 

dolog. Tolnában történt egy olyan dolog, hogy egy kistelepülésen nagyon rosszra értékelték a 

biztonságérzetet. Ott akkor két bűncselekmény történt egész évbe, ami nagyon kevés. Azért 

féltek ott az emberek, mert annyi rosszat láttak a tévében. Végezzük tisztességesen a dolgukat, 

ennél többet nem tudnak tenni a biztonságérzetért.  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a város biztonságérzete jó.  
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-----Hozzászólások----- 

 

Pintér Attila képviselő szerint megnyugtató volt, amit említett kapitány úr az illegális 

szemétlerakással kapcsolatban. Mindannyiuk érdeke, hogy megszüntessék ezeket a lerakókat. 

Megköszönte a közreműködést a lámpás kereszteződés meghosszabbításában, valamint a 

Gyakorló iskolában a gyalogátkelőhely létesítésében. Bekerült a költségvetésbe a 

gyalogátkelőhely tervezése.  

 

Nagy Attila tanácsnok örömmel tapasztalják, hogy a 67-es út kaposfüredi elkerülő szakasza 

elkészült, mindenki örömmel használja. Megköszönte azt a másfél éves munkát, amit 

Kaposfüreden végeztek.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő megköszönte a válaszokat. A biztonságérzettel 

kapcsolatban egyetértett azzal, hogy a híradásokban hallottak befolyásolják azt. Azért is volt jó 

választás, hogy a Városházán ünnepelték a 150 éves évfordulót, mert innét indult a rendőrség.  

 

Kárpáti Tímea tanácsnok heti rendszerességgel beszél Kapitány úrral. Megköszönte, hogy 

minden jelzésre reagálnak. Kisfaludy u-i iskola, Sopron utcai gyorshajtást kérte, hogy 

ellenőrizzék. Lassan itt a jó idő, és a Sávház és Arany J. utcában van két hely, ahol a fiatalok 

összegyűlnek, kérte, hogy többször járjanak arra.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester megköszönte az együttműködést, ami kialakult közöttük. 

Havonta összeülnek, és végigbeszélik azt, hogyan tudnak összedolgozni a problémákban. Meg 

is látszik az eredménye ennek. Véleménye szerint Kaposvár biztonságos város. Nagyon jó 

dolog, hogy a rengeteg bűncselekmény helyett meg kell tanítani biciklizni a kaposváriakat. Úgy 

látja, hogy tekintélye lett a kaposvári rendőrnek újra, amit a saját munkájukkal értek el. A 

kaposváriak tudnak a legtöbbet tenni a saját biztonságérzetükért. Felhívta a figyelmet arra, hogy 

mérhetetlen körültekintéssel használják az internetet vásárlásnál, bankolásnál és nézzenek 

kevesebb híradót. 

 

Szita Károly polgármester felhívta a képviselők figyelmét arra, hogy kérni lehet sok mindent, 

de amikor az éves költségvetési vonzatáról döntenek, akkor meg kell azt szavazni. A 355 

kamera, ami használatban van, az éves üzemeltetési, fenntartási költsége 52 millió forint. A 

Kaposfüredről elhozott két kamerát a rendőrséggel egyeztetve fogják kihelyezni. Kérte, hogy 

jelezzék, ha a biztonságot növelő közlekedési beruházást látnak. Ez vonatkozik közlekedési 

lámpára, zebrára, közlekedésszervezésre. Az Orci útra nem fognak lámpát tenni, mert ha 

pirosan villog a lámpa, akkor nem szabad átmenni a síneken. Az illegális hulladéklerakásból 

témát akart csinálni. A lehető legnagyobb nyilvánosságot akart csinálni belőle, hogy rend 

legyen végre. A bírságok miatt ne legyen cél, hogy a város területén lerakják a szemetet. A 

statisztikai adatok megerősítik a város polgárainak a biztonságérzetét. Amikor a város 

élhetőségét nézik, akkor a biztonság nagyon fontos dolog. Akkor, amikor a város 

iparfejlesztését nézik, befektetőkre várnak, akkor a befektetői szempontok között van, hogy 

mennyire biztonságos a város.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5785   Száma: 23.02.23/2/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 10:11  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

19/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése Kaposvár Megyei Jogú Város közbiztonságának 

2022. évi helyzetéről szóló beszámolót elfogadta. 

 

-----3 Előterjesztés az önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének módosításáról -

---- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

Pintér Attila képviselő a KAVÜ részére biztosított 40 millió forintos forrás az adventi 

díszítésre. Kérdése volt, hogy miért ennyi a költsége a díszítésnek, mivel arról volt szó, hogy 

visszafogott költségvetése lesz az Adventnek. A Berzsenyi Társaság és a Takáts Gyula 

Emlékház költségvetési támogatása évek óta ugyanakkora összeg. Fordult-e a Berzsenyi 

Társaság többletforrás igénylése miatt? Több olyan információ látott napvilágot, hogy a 

Berzsenyi Társaság működése veszélyben van a működési költségek növekedése miatt. Még 

mindig nem üzemel az országos légszennyezettséget biztosító berendezés. Mikorra várható 

ennek a műszernek a működtetése, hogy Kaposvárról is legyenek napi adatok? A taszári 

repülőtér hasznosításáról olyan információja van, hogy az állam értékesíteni kívánja. Van-e 

valamilyen elképzelése, van-e valamilyen információja, hogy valaki érdeklődne a repülőtér 

iránt? Egyetért-e azzal a döntéssel, miszerint a légiközlekedési funkció kikerült a terület 

hasznosításából?  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő az átruházott döntések kapcsán szerepel a közvilágítási 

hálózat ideiglenes átalakítási költségére 40.530 eFt. Melyik naptól kapcsolják vissza a 

közvilágítást ott, ahol lekapcsolták, ugyanakkora lesz-e a költsége, az állam átvállal-e a 

költségekből? A közvilágítási körzetvezérlők cseréjétől mit vár? Az intézmények, KSZK, 

színházi dolgozók részére kifizetendő egyszeri összeggel kapcsolatban kérdezte, hogy csak a 
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dolgozók kapták-e az összeget, mennyit kaptak, mennyi az éves bére egy vezetőnek és egy 

dolgozónak a kiegészítésekkel? Az Egészséges Kaposvár honlap elkészítése miért kerül hétszer 

annyiba, mint a koronavírus járvány idején létrehozott honlap? Mikor szedték le az adventi 

díszeket? Nem támogatta a Hét Határ Egyesület támogatását. Mi haszna az egyesületnek a város 

részére? A KAVÜ részére adott légszennyezettség-mérőre is adott összeg mire vonatkozik? A 

pumpapályára adott összeg összesen az előző anyagban is más volt. Mi az oka a különbségnek?  

 

Felder Frigyes képviselő a kínai napelemparkkal kapcsolatban kérdezte, hogy milyen hatással 

lesz a város költségvetésére, műszakilag hogyan néz ki, hogy a lakók és a városi 

közintézmények rá tudnak csatlakozni erre a rendszerre? A legegészségesebb város 

programmal kapcsolatban kérdezte, hogy mi a koncepciója, hogy a fűtési időszakban is 

mérséklődjön a levegőszennyezettség? Mi szükség van a víziközmű vagyon átadására? Az 

alapfokú és középfokú intézményeket is az állam működteti, de a vagyon a városé. Miért nem 

maradhat a víziközműnél is a város tulajdonában a vagyon? A sajtóban hallotta, hogy beszélt a 

közvilágítás államosításáról. Ez így van? Ki tudja-e jelenti, hogy Kaposváron és környékén nem 

létesül akkumulátor gyár?  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy nemrég kapott egy sajtófigyelést, hogy 

Népszavában nyilatkozott. Nem nyilatkozott, de nem is fog. Már intézik, amit kell. Találkozott 

Miniszterelnök úrral, szóba sem került a közvilágítás. Az adventi világítás sokba kerül szerinte 

is. Ez volt a visszafogott, majdnem duplájába került eddig. Kevesebb újat is vettek. Sajnos 

ennyibe kerül, nem nagyon akarta aláírni ezeket. Nyilvános pályázati kiírás is volt, így sem 

olcsóbb sajnos. A Berzsenyi Társaság elnöke jön hozzá, feltehetően támogatást kérni, nem tudja 

pontosan. Az Állam mellett csak az Önkormányzat támogatja őket. Két formában is kapnak 

támogatást. Az egyik a Somogy folyóirat költségeire, valamint a Takáts Gyula Emlékház 

üzemeltetésére. Adott a város egy ajánlatot még Kolber István miniszter idején az államnak, 

hogy megvásárolja a területet. Nem adta el, mert fejleszteni akartak. Árverésre írták ki a 

területet. Ha jól emlékszik a hónap végén lesz. Olyan beruházást vizionál a területen, hogy egy 

nagy logisztikai központ legyen, amely rendelkezik karbobázissal, vasúti és közúti 

logisztikával, raktárbázissal. Olyat szeretne, ami minden megújuló energiával kapcsolatos 

kutatást és gyakorlati használatot biztosít. Beszélt a taszári polgármesterrel, és kérte, hogy 

amennyiben egyetért az általa elmondott céllal, támogassa. Közös az álláspontjuk ebben, majd 

kiderül. A közvilágításnál a legfontosabb feladat az, hogy a számlát ki tudják fizetni. Azért 

emelkedik az áram ára, mert az Unió összekötötte a gáz árával. Ez ellen csak a magyarok és a 

lengyelek tiltakoztak. A KAVÍZ-nak és a fürdőnek azért van a nagy vesztesége, mert iszonyatos 

mennyiségű áramra van szükségük. Tájékoztatta a jelenlevőket, hogy a Kormány biztosítja a 

gáz mellett az áramnál a fix árat. Ez még mindig drágább, mint ami volt. Legalább félmilliárd 

forinttal többe fog kerülni a közvilágítás, mint tavaly. Megjelent az Elena közbeszerzési kiírás, 

reméli, hogy lesz rá pályázó is. A legnagyobb program e programon belül az, hogy a nem ledes 

lámpákat is korszerűsítsék ledes-re és szabályozhatóak legyenek külön-külön. Az Elena azért 

csúszik, mert öt város van benne. A közvilágítás szabályozókat le kell cserélni, hogy 

hatékonyabban lehessen szabályozni a lámpákat. Erre kell a 30 millió forint. A 40 millió forint 

ahhoz kell, hogy a közlekedési forgalmas csomópontokat leszámítva minden második lámpatest 

kilegyen kapcsolva. Reméli, hogy a visszakapcsolás olcsóbb lesz, erre is közbeszerzést írnak 

ki. Az infláció és a szankciók miatti drágulás miatt kapták karácsony előtt a Polgármesteri 

Hivatal és intézményeiben dolgozó kollégák a nettó 60 ezer forint támogatást. A kínai 

napelempark által termelt energiamennyiség egy 55 ezres város teljes éves elektromos áram 

szükségletét biztosítja. 80%-a a városi rendszerbe, 20%-a a környékbeli rendszerbe van 

visszatáplálva. Anyagilag azt jelenti, hogy iparűzési adót fizetnek, egyéb adók, ezekből újabb 

beruházásokat lehet tervezni. Átalakul az egész megújuló energia reform. Visszajönnek a 
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szélkerekek, ahol van szél. Véleményezte már a törvénytervezetet. Meglátják, hogy mi lesz a 

geotermiával. Előtérte kell, hogy kerüljön az energiaközösségi rendszer kialakításának a jogi 

szabályozása. Nyert a város 360 millió forintot ehhez. Ha meglesz a szabályozás, akkor lehet 

kialakítani a formáját. Ez azt jelenti, hogy egymás között kereskednek a megújuló 

energiatermelésből olcsón, de ha van felesleg, akkor értékesíteni lehet a közösségen kívül 

drágábban. Nem jó az a rendszer, amilyen az iskoláknál van. Abban hisz, ha egy fő a felelős, 

nem oszlik meg a felelősség. A víznél a kettő milliárd forintos 2023. évi veszteség két módon 

kezelhető. Az egyik, hogy háromszorosára nő a víz- és csatornadíj. Ezt nem támogatja. A másik 

pedig az, hogy az üzemeltetésnél a veszteségfinanszírozásba tulajdonostárként behívják az 

Államot. Az utóbbit támogatja. Kaposvárnak az az érdeke, hogy minden olyan beruházást 

támogasson, ami a város polgárainak az érdekeit szolgálja, és ne támogasson olyanokat, ami 

nem szolgálja azt. Ha majd valaki akkumulátor gyárat akar építeni - amiről nem tud – akkor az 

előbbi szempontok alapján fog eljárni.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

Pintér Attila képviselő a Taszárral kapcsolatos kérdései közül a légiforgalmi funkció 

kikerülésére vonatkozó kérdésére nem kapott választ. A kiírásban ez a funkció nem szerepel, 

kimaradt belőle. A hasznosítást illetően 2009-ben volt befektető, aki letette a kauciót. Kolber 

miniszter úr által szervezett befektető volt. Önök voltak azok Gelencsér Attila országgyűlési 

képviselővel, akik azt mondták, hogy el a kezekkel, majd megoldják. 13 év eltelt, és ugar lett 

belőle. A megújuló energiákhoz kapcsolódó elképzeléseit messzemenőkig támogatja. Azt 

javasolta, hogy próbálják meg a megújuló energia hasznosításához kapcsolódó akár termelést, 

akár fejlesztést, akár kutatást illetően diverzifikálni magukat. A hidrogén hasznosítását még 

hozzátenné ehhez. Azt gondolja, hogy vannak tartalékok, mert nagyon sok lehetőséget kínálnak 

a város számára. Támogatni fogja minden ilyen jellegű lépését. A napokban jelent meg a 

sajtóban a Területi statisztika első számában jelent meg az az elemzés, amely környezeti és 

gazdasági fenntarthatóság szempontjából rangsorolta a megyei jogú városokat. Ebben a 

tanulmányban 25-ből 23-ik a város. A 2020-2021-es adatok alapján rangsorolták a városokat. 

Van még miben előrelépni.  

Szavazás eredménye 

 

#: 5786   Száma: 23.02.23/3/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 11:06  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület Pintér Attila képviselő hozzászólásának meghosszabbításáról az 

alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 81.25 72.21 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Pintér Attila képviselő nagyon sokat fog segíteni a város fenntarthatósági állapotán a 

fenntartható energia. Ez lehetőséget kínál arra, hogy fejlődni lehessen. Az évértékelőjében azt 

mondta, hogy a covid előtti tíz év volt a legeredményesebb Kaposvár szempontjából. Másoknak 

is volt tíz éve. Ennek ellenére mindent támogat, amivel előrébb tud lépni a város.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem kapott választ a pumpaparkos kérdésére. Örömmel 

tapasztalta azt, hogy ha módosító indítványt tesz, és ha még le is szavazzák, akkor is lesz belőle 

valami. Nettó 60 ezret kaptak a dolgozók. Nem ért egyet a városi vezetők milliós bérének 

emelésével. Ez a költségvetés része. Nem ért egyet pumpapálya építésével, nem itt van az ideje. 

Vannak jó dolgok, amiket érdemes támogatni, de vannak olyanok, amiket nem lehet támogatni. 

Ennek egyik legfontosabb vetülete, hogy a központosított állam felé hajlik a költségvetés és az 

önkormányzatiság szűkül. Elmondta az öt éves ciklusa elején, hogy az államnak akar átadni 

feladatokat. Ő ezzel nem ért egyet. Véleménye szerint helyben kell dönteni a vízről, a 

víziközművek felújításáról és a közvilágításról. 

 

Felder Frigyes képviselő örül neki, hogy a közvilágítás még nem kerül állami tulajdonba. 

Őszintébb lett volna a víziközművel kapcsolatban, ha nem lett volna hónapig sunnyogás. Nem 

kellene találgatnia ezeknek az újságíróknak, hogy a közvilágítás esetében, vagy bármely 

önkormányzati feladatellátás esetében mi kerül majd államosításra. Ha jól érti, akkor a kínai 

napelemparkkal kapcsolatban az ide Kaposvárra van betáplálva és a kaposváriak használják fel 

túlnyomórészt ezt az elektromos áramot. A víziközművel kapcsolatban említett két lehetőséget. 

ez a két lehetőség hamis szembeállítás. Nem ez a két lehetőség van. Számos önkormányzati 

feladat úgy működik, hogy az önkormányzat állami támogatást kap, hogy tudja működtetni. 

Egyetértenek abban, hogy az oktatás államosítása és az intézmények önkormányzati 

tulajdonban maradása egy borzasztóan rossz állapot. Ezt 10 évvel fenntartják. Ő tiltakozott 

annak idején. Ez egy rosszul működő rendszer. A helyi ügyekről helyben döntsenek. Az ivóvíz 

szolgáltatás egy helyi ügy, helyben kell dönteni. Ugyanúgy, ahogy a bölcsődei, óvodai, 

kulturális szolgáltatásokhoz kap a város állami támogatást, a vízszolgáltatáshoz is ad 

támogatást az állam. Intézze el ezt a Polgármester, hogy ne kelljen odaadni a vagyont az 

Államnak. 

Szavazás eredménye 

 

#: 5787   Száma: 23.02.23/3/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 11:14  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület Felder Frigyes képviselő hozzászólásának meghosszabbításáról az 

alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 80.00 66.66 

Nem 2 13.33 11.11 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Felder Frigyes képviselő kérte, hogy a légszennyezettséggel kapcsolatos kérdésére is kapjon 

választ. Hogyan lesz Kaposvár 2030-ra a legegészségesebb város, ha a fűtési szezonban kritikus 

a város légszennyezettsége? A mérőállomás adataiból látható ez. Hogyan fogja megszüntetni 

ezt? Nem az a kérdés, hogy a polgármester tud-e az akkumulátor gyárról, hanem, hogy a lakók 

tudnak-e róla? A gumiégetőnél nem így történt. Egy napot adott akkor arra, hogy a képviselők 

megszavazzák, a város lakóinak fogalma sem volt erről.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5788   Száma: 23.02.23/3/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 11:16  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő újbóli hozzászólásának 

lehetőségéről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 10 66.66 55.55 

Nem 4 26.67 22.22 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő felolvasta az SZMSZ 22.§(3) bekezdésének 

rendelkezéseit. Nincs szükség szavazásra. Kérte, hogy tartsák be az SZMSZ szabályait. Két 

kérdésére nem kapott választ. Az egyik az egészségügyi honlap, a másik a Hét Határ Szövetség.  

 

dr. Pintér Rómeó alpolgármester az egészségügyi honlap komplex módon összefoglalja az 

Egészséges Kaposvár Program minden egyes elemének a megfelelő, színvonalas elérhetőségét. 

Azért van ilyen összegszerű különbség, mert a Kaposvár honlapnak egy aloldala volt a covid 

honlap, míg ez egy komplexebb eseménynaptárt és webes funkciókat tartalmazó felület. Már 

meglévő weboldalakat azért nem használnak újra, mert egy kicsit hasonló lenne ahhoz, mintha 

egy autó minden alkatrészét próbálnának lecserélni újra.  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a Hét Határ Szövetség a kárpátaljai magyar 

önkormányzatokat összefogó szövetség, amelynek Cser-Palkovics András az elnöke, ő 

elnökségi tag ebbe a szövetségben. A határon túli önkormányzatok, nem csupán magyarok, 

időnként részben segítséget nyújtanak számukra, részben tőlük kapnak segítséget az 

önkormányzatok elsősorban az Interregben és a határon átnyúló kapcsolatokban. Tagdíjat is 

fizet a város. 

Pár évvel ezelőtt a legjelentősebb légszennyezettségi forrás a közúti közlekedés volt. Az utóbbi 

négy-öt évben fordult meg az a trend, hogy egyre inkább előtérbe került a lakosság által okozott 

légszennyezettség. Ez a háztartási fűtés. Ezt is figyelembe véve határozták meg, hogy milyen 

irányba indulnak el a levegőtisztaság védelmi stratégiát illetően. Ezért kezdték el bővíteni a 
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távfűtési üzemet, rendszert. Lakásokat is bekötöttek ebbe a rendszerbe, mivel ez az egyik 

legkörnyezetkímélőbb égési mód. Ezt folytatni fogják, ha normalizálódik az ár. Megnézik azt, 

hogy a zöldfűtőmű milyen hatást tud gyakorolni az üzembiztonságra és az árakra is. Ez a 

következő évi fűtési szezonba fog kiderülni és meg fogja határozni a stratégiát. Akkor fog 

kiderülni, hogy ki kell-e egészíteni egy másik fűtési technikával. A geotermikus energiával való 

fűtésre gondolt. Amikor sűrített földgázzal hajtott buszokra váltottak, akkor az volt a cél, a 

közlekedés – mint nagyon jelentős légszennyezettségi forrás – a lehető legkevesebb károsanyag 

kibocsátással működjön a városban. Akkor azért nem elektromos buszokat vettek, mert nem 

volt kiforrott, a gázos buszok viszont igen. Most már lehet elektromos buszokat vásárolni, és a 

meglévők mellé vásárolnak még elektromos buszokat. Energiatárolót építenek, amely elégséges 

ahhoz, hogy a megvásárolt buszok áramszükségletét biztosítani lehessen. A lakossági 

levegőszennyezés olyan, mint mikor bevezették a szelektív hulladékgyűjtést. Hosszú évek alatt 

érték el azt is, hogy tényleg szelektíven gyűjtik a hulladékot. Mindenhol megjelentek, 

ismereteket terjesztettek ehhez. Alpolgármester úr javasolta neki, hogy ne elektromos, hanem 

hidrogén meghajtású buszokat vásároljanak. Még nincs jövője ezeknek, mivel csak 

prototípusok vannak. Pintér képviselő úrnak a tanulmánnyal kapcsolatban elmondta, hogy nem 

sorrendet állapítottak meg, hanem csoportokat képeztek. Óriási a különbség. Örül annak, hogy 

Péccsel, Debrecennel, Nyíregyházával egy csoportba rakták Kaposvárt. Örül, hogy élhetőség 

tekintetében jobb a város, mint Pécs, Miskolc, Szekszárd, Baja, Nyíregyháza, Dunaújváros. 

Ezen belül azt vizsgálták, hogy az Unióba van egy módszer, ami 17 blokkból áll. Megpróbálják 

a városokat kategóriákba rakni hasonlóságokat figyelembe véve. Ez a tanulmány három témát 

vizsgált meg. Ebben vannak 10 évvel ezelőtti adatok is, és frissek is, vannak megyei adatok is. 

Az egyik munka-gazdasági növekedés, másik az ipar-innováció-infrastruktúra, a harmadik a 

fenntartható város. Leírták, hogy „összehasonlíthatósági problémákat vet fel az egész és ezért 

képeznek csoportokat. Csoporton belül összerakják mindazokat, amiket össze lehet rakni.”  Ő 

más szempontból nézi a várost, mint a tanulmány. A munka és gazdaság szempontjából jól 

állunk. Számára az a fontos, hogy első a város, hogy a szén-dioxid kibocsátás csökkenjen. A 

látnivalóknál is vannak fontosabb dolgok. Az a fontos, hogy legyen mindenkinek munkája és 

megfelelő jövedelemmel rendelkezzen. Az országos átlag alatti a munkanélküliek száma. 

Jövedelmek tekintetében el van maradva a város, a felénél sincsenek, mint a cél. Az 

újraiparosítási programot azért indították el. A villamosmérnöki képzést is azért indították el. 

Érden növekszik csak a népesség az országban. Itt is azért, mert Budapestről költöznek ide. A 

népesedés attól is függ, hogy egészséges életet éljenek, akkor kevesebben halnak meg. A 

fenntarthatóságban az egyik legjobb a város. Magyarország 348 városából Kaposvár, a 15. 

legnépesebb város. Az egy főre jutó gazdasági erő tekintetében az első húszban van a város. A 

cél, az első tízbe legyen. Ennek érdekében tesz meg mindent. A fenntarthatóságban pedig 

követik a várost. Ebben a tanulmányban látható, hogy kiket kell utolérni. Kaposvárnak érdeke, 

hogy Pécs erős legyen, mert az erősebb város húzza a kisebbet. Szeretne négysávos utat is a két 

város között. A dolgozók és tanulók jó része is bejáró. Megköszönte a hozzászólásokat, kérte, 

hogy szavazzanak.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5789   Száma: 23.02.23/3/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 11:42  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 82.36 77.77 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 2 11.76 11.11 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

20/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat 2022. évi 

költségvetését megállapító rendelet módosításáról szóló előterjesztést és a következő 

határozatokat hozta: 

 

1. A Közgyűlés úgy határozott, hogy az állami támogatással épített bérlakások bevétellel 

nem fedezett fenntartási és működési kiadásaihoz a Nyugdíjasház, a Nádasdi-Csillag utcai 

20 bérlakás és a Berzsenyi u. 4, 34-36. bérlakások esetében hiányzó 10.493.048 Ft összeg 

részbeni fedezetére (az elkülönített számlák hiánya arányában) a többletekkel rendelkező 

elkülönített számlákról a 2022. december 31-ei egyenlegek mértékéig, 8.989.005 Ft 

összegben a forrást átcsoportosítja.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2023. április 30. 

 

2. A közgyűlés a Magyarország helyi önkormányzatiról szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

68. § (4) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján a polgármester hatáskörébe utalt 

döntésekről szóló beszámolót jóváhagyólag tudomásul veszi. 

 

3. A közgyűlés hozzájárul, hogy a Rippl-Rónai Vármegyei Hatókörű Városi Múzeum a 

régészeti feltárások 2022. évi többlet bevétele terhére 1 db terepjáró gépjárművet 

szerezzen be a régészeti feladatok biztonságos ellátása érdekében.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 dr. Ábrahám Levente igazgató 

Határidő: 2023. április 30. 
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4. A közgyűlés hozzájárul, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola a röplabda 

szakosztály 2022. I. félévi működéséhez fel nem használt 2021. évi szabad maradványt, 

valamint a többi sportág állami támogatásból finanszírozott kiadásai kapcsán a fenntartói 

támogatásnál jelentkező megtakarításokat a röplabda szakosztály 2022. II. félévi 

kiadásaira használja fel. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Fekete Ádám intézményvezető 

Határidő:  2023. február 28. 

 

5. A közgyűlés a körcsarnok felújításának következő ütemének TAO forrásból történő 

megvalósításához szükséges önerő biztosítása érdekében a 2023. évi költségvetési 

rendelet céltartalékában 165 millió Ft keretösszeget különít el.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2023. április 30. 

 

6. A közgyűlés úgy határozott, hogy 2023. március 1-től a Kaposvári Humánszolgáltatási 

Gondnokság (GESZ) körzeti háziorvosi feladatainak ellátására 2 fő főállású határozatlan 

idejű háziorvosi álláshelyet létesít, a központi háziorvosi ügyelet orvosi feladatai ellátásra 

1 fő határozott idejű (2023. december 31-ig engedélyezett) álláshelyet létesít, Az 

álláshelyekhez kapcsolódó bér és járulékainak fedezetét NEAK finanszírozás biztosítja. 
 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Nagyné Horváth Mónika népjóléti referens 

Határidő:  2023. február 28. 

 

7. A közgyűlés hozzájárul, hogy a Ring Sport Club a Dózsa edzőcsarnok bérleti díjára 

biztosított önkormányzati támogatása terhére elszámolhassa más sportlétesítmények 

bérleti díját a támogatási szerződés egyéb feltételeinek változatlan formában történő 

betartása mellett.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Péterné Szarka Klára sportreferens 

Határidő:  2023. március 31. 

 

8. A közgyűlés Szentes Város Önkormányzata részére a dr. Papp László Városi 

Sportcsarnokban keletkezett tűzeset kapcsán nyújtott 500.000 Ft támogatás felhasználási 

határidejét 2023. december 31-re módosítja.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2023. március 31. 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5790   Száma: 23.02.23/3/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 11:42  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 76.47 72.21 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 3 17.65 16.67 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 3/2023.(II.28.) 

önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének 

módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

Ebédszünet után a testület 17 fővel folytatta munkáját.  

 

-----4 Előterjesztés a „150 éve város Kaposvár” emlékév programjáról és kellékeiről ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester kiegészítésként elmondta, hogy a kollégáit kérte, hogy nézzenek 

körül a városban, hogy hol vannak kerek évfordulók ebben az évben, amelyek méltók arra, hogy 

Kaposvár város rendezett tanácsú várossá nyilvánításának ünnepi évében bekerülhessenek 

kiegészítésként ebbe a programba. A Klebelsberg Középiskolai Kollégium 20 éves évfordulóját 

javasolja bevenni az emlékév programjaiba. Ott tervezi a városi tanévnyitót megtartani. Ez volt 

az elmúlt 34 év legjelentősebb oktatási beruházása.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a Munkácsy Gimnázium ebben az évben 105 éves, 

érdemes lenne bevenni az évi programsorozatba. Határozati javaslatot tett. Ahogy látta az eddig 

meglévő programok vannak benne és abba lett beleépítve az évfordulós program. Javasolta, 

hogy a programtervezetet fogadják el, azonban a költségvetésben levő 20 millió sorsáról később 

döntsenek.  

 

Szita Károly polgármester nem támogatta a határozati javaslatot, mert nem 20 millió forintba 

kerül a programsorozat, hanem többe. Jelenleg kéri a 20 millió forintot. Ha nem kapnak annyi 

pályázati forrást, amire számítanak, akkor újabb forrásokat fog juttatni az emlékév 
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megrendezésére. Az, hogy együtt van a nagyrendezvényekkel a 150 éves évfordulós program 

azért van, mert az ez évi programoknak a 150 éves évfordulóról kell, hogy szóljon. Jágerné 

Katona Zsuzsannát kérte fel a programok háziasszonyának. Ő fog figyelni a szervezésre, 

programok működésére. A programok jelentős részének a lebonyolítója a Csiky Gergely 

Színház lesz. Nem tudja megmondani, mennyibe fog kerülni az összes program összesen. 

Vannak már lekötött művészek. Nem lehet pontos költségeket mondani az év folyamán történő 

árváltozások miatt. Könyvet is szeretnének kiadni, az egyik már majdnem kész van.  

Kérte a testületet, hogy először képviselő úr határozati javaslatáról szavazzanak. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5791   Száma: 23.02.23/4/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 13:41  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: dr. Nadrai Norbert József határozati javaslatáról a testület az alábbiak szerint 

szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 3 20.00 16.67 

Nem 12 80.00 66.66 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5792   Száma: 23.02.23/4/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 13:42  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a határozati javaslatról a testület az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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21/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a „150 éve város Kaposvár” 

emlékév programtervezetét elfogadja, és a programok megvalósításához 20 000 E Ft-ot biztosít 

az önkormányzat 2022. évi költségvetésének szabad maradványa terhére.  

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Kovács Kristóf kulturális és városmárka-referens 

Határidő:   2023. december 31 

 

-----5 Előterjesztés a szociális vetítési alap bevezetése miatt egyes önkormányzati 

rendeletek módosításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Csillag Gábor jegyző kiegészítésként elmondta, hogy 2023. január 1-től a 

társadalombiztosítási nyugdíjakhoz nem kapcsolódó eljárásokra, jövedelemhatárokra és egyéb 

összeghatárokra egységes összeghatárokat vezetett be. Ez a szociális vetítési alap. A változás 

oka, hogy az öregségi nyugdíjminimum elsősorban a nyugdíjágazat mutatószáma, a szociális 

vetítési alap pedig a szociális területen veszi figyelembe a szakterület sajátosságait. Jelen 

pillanatban ez a két mutató azonos összegű. Jelenleg három rendelet lesz módosítva. A pénzbeli 

és természetben nyújtott támogatásokról szóló rendeletet, a lakáscélú helyi támogatásról szóló 

rendelet és a talajterhelési díjról szóló rendeletet. Dr. Nadrai Norbert képviselő tíz módosító 

indítványt terjesztett elő. Ebből kettőt támogat, nyolcat nem javasol elfogadásra.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő ismertette a módosító indítványait. Az önkormányzat 

többször foglalkozott a jövedelemhatárok módosításával az infláció miatt, amely jelenleg 

25,7%. Az elsőben ezért javasolta, hogy ezeket a jövedelemhatárokat tovább emeljék meg. A 

szociális vetítési alapban szereplő 28.500,-Ft-ot minimum 20%-kal emeljék meg, amelyeket 

összegszerűen megadott. A felsőoktatási intézményben tanulók lakhatási támogatása, aminek 

20.000,-Ft-ra emelését javasolja, a beiskolázási segélyre is ugyanez az összeg vonatkozzon, a 

buszbérlet támogatására 6.000,-Ft-ot javasol. A speciális diétával élőknek támogatására 

20.000,-Ft-ot javasol 10.000,-Ft helyett, mivel nagyon drágák ezek az alapanyagok. Az idősek 

szociális támogatására leírt összegek emelését és az életkor határ eltörlését javasolta. 

Karácsonyi támogatásra javasolta, hogy 30.000,-Ft legyen. Javasolta, hogy a háztartások 

kapjanak évi egyszeri 10.000,-Ft-os támogatást. A hatálybalépési idők módosítására is 

javaslatot tett.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy a pénzben és természetben nyújtott támogatásokról 

szóló rendelet hatálybaléptetésével kapcsolatos rendeletmódosítást és a lakáscélú helyi 

támogatásokról szóló rendelet hatálybaléptetésével kapcsolatos rendeletmódosítást támogatja 

és javasolja elfogadásra.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5793   Száma: 23.02.23/5/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 13:47  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a pénzben és természetben nyújtott támogatásokról szóló rendelet, 

valamint a lakáscélú helyi támogatásokról szóló rendelet hatálybaléptetésével kapcsolatos 

módosító indítványokról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5794   Száma: 23.02.23/5/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 13:47  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: dr. Nadrai Norbert József további 8 módosító indítványáról az alábbiak szerint 

szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 23.53 22.22 

Nem 13 76.47 72.22 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5795   Száma: 23.02.23/5/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 13:48  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület pénzbeli és természetben nyújtott támogatásokról szóló rendelet 

módosításáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 4/2023.(II.28.) 

önkormányzati rendeletét a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról 

szóló 6/2015.(II.27.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 

mellékleteként csatolva. 

Szavazás eredménye 

 

#: 5796   Száma: 23.02.23/5/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 13:48  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a lakáscélú helyi támogatásokról szóló rendelet módosításáról a testület az 

alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 5/2023.(II.28.) 

önkormányzati rendeletét a lakáscélú helyi támogatásokról szóló 3/2001.(III.1.) 

önkormányzati rendeletének módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 



29 
 

Szavazás eredménye 

 

#: 5797   Száma: 23.02.23/5/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 13:48  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a talajterhelési díjról szóló rendelet módosításáról a testület az alábbiak szerint 

szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 6/2023.(II.28.) 

önkormányzati rendeletét a talajterhelési díjról szóló 40/2004.(VI.11.) önkormányzati 

rendeletének módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

 

-----6 Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 

vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: Ltv.) 

végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

dr. Csillag Gábor jegyző szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy a lakás nyilvántartásba 

vételének feltételeként a mindenkori nyugdíjminimum összegei lettek megállapítva. Ezután a 

minimálbér képezné az alapot.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő támogatja az előterjesztést. A Jogi Bizottság helyett 

elkészítette a hatályosulási módszertant, aminek megfelel a rendelet. A lényeg az, hogy 

normatív alapú legyen a szabályozás, ne méltányossági jogkörben szülessenek a döntések. Ez 

lehet követni. A jövedelemhatárok emelésével így a jogosultsági kör is bővül. 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5798   Száma: 23.02.23/6/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 13:50  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 7/2023.(II.28.) 

önkormányzati rendeletét a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 

vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: Ltv.) 

végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 

jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

 

-----7 Előterjesztés a Szent Vince-rend kaposvári sírkertjének védetté nyilvánításáról ---- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Szita Károly polgármester Nadrai képviselő úr módosító indítványt tett, amit később 

visszavont. 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elmondta, hogy még egy módosító indítványt tett, 

amelyben az elnevezések módosítását javasolta. A Jogi Bizottságon megtudta, hogy a Hivatal 

széles körben szeretné bevinni a rendeletek módosítását a témában, így a beadványával később 

foglalkozik a testület.   
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Szavazás eredménye 

 

#: 5799   Száma: 23.02.23/7/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 13:51  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 94.12 88.88 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 8/2023.(II.28.) 

önkormányzati rendeletét a temetőkről és a temetkezésről szóló 20/2000.(VI.20.) 

önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

-----8 Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 

ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy benyújtott módosító indítvány okafogyottá vált, 

mivel javították a hibát.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy ebben a rendeletben vizsgálják felül az élelmezési 

nyersanyagnormákat. Olyan javaslatot tett, hogy 2 x 10%-kal emeljék meg a 

nyersanyagnormákat. Először március 1-től, másodszor egy későbbi időpontban. A 

rezsiköltségeknél a bölcsődei és óvodai étkeztetés esetében 7,6%-os, az általános és 

középiskola, valamint szociális étkezés esetben 7,2%-os emelésre tett javaslatot.  

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdezte, hogy az előterjesztés dátuma alapján miért nem 

tárgyalta meg a Jogi Bizottság? Munkaterv szerinti előterjesztés volt, meg kellett volna időben 

kapni. Korábban is volt már egy emelés október 1. napjától. Hiányolta, hogy az 

igénybevevőknek a havi költségnövekedését nem tartalmazza az anyag. Tájékoztatást kaptak, 

hogy az emelt napi térítési díjak már tartalmazzák az ÁFA-t. Hány forinttal nő az 

igénybevevőknek az emelés havonta?  

 

dr. Csillag Gábor jegyző a bizottsági ülésen is elmondta, hogy azért került később 

megtárgyalásra, mert az összeg meghatározására akkor került sor. Az előterjesztés többi része 

már készen volt. Az étkeztető céggel való tárgyalás során derültek ki az összegek. Az összegek 
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attól függenek, hogy ki milyen étkezést vesz igénybe. A melléklet tartalmazza az összegeket, 

össze kell adni, szorozni, hogy hány napot vesz igénybe valaki.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő más állásponton van, mint amit Jegyző úr elmondott. 

Amikor a tanítási napok vannak arra vonatkozóan egy havi összeget szeretett volna tudni. A 

képviselők csak úgy tudnak döntést hozni, ha látnak pontos számokat. A módosító indítványa 

kapcsán elmondottakra reagálva elmondta, hogy kérte, hogy támogassa őket.  

 

Torma János tanácsnok kiemelte az előterjesztésből, hogy ilyen mértékű élelmiszerár 

emelkedés esetén a nyersanyagnormákat is emelni kell. Nem szabad elfelejteni, hogy nagyon 

sokan 50%-os kedvezményt fizetnek, vagy ingyenesség is van. Az Önkormányzat ezen felül 

még 97 millió forint többletköltséget kell, hogy kifizessen és a rezsiköltség is 48 millió forint 

többletköltséggel jár. Ebből az Önkormányzat is bőven kiveszi a részét.  

 

Pintér Attila képviselő előző nap bizottsági ülésen beszéltek a közétkeztetés ÁFA tartalmáról. 

Korábban szó volt róla, hogy érdemes lenne mérsékelni. Kérte, hogy lobbizzon azért, hogy a 

közétkeztetési ÁFA-ja alacsonyabb legyen 27%-nál.  

 

Szita Károly polgármester ha 350,-Ft-ból valaki el tud készíteni egy tízórait, ebédet, uzsonnát, 

akkor tegye meg. Ezért van szükség az emelésre.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi kérte, hogy a szabályszerűen benyújtott 

módosító indítványát fogadják el. 

 

dr. Csillag Gábor jegyző az előterjesztést kérte elfogadni, mivel a módosító indítványban írtak 

már a bizottsági ülések előtt módosítva lettek.  

 

Szita Károly polgármester kérte a képviselőket, hogy a rendelet-tervezetet fogadják el a 

képviselők.  

Szavazás eredménye 

 

#: 5800   Száma: 23.02.23/8/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:00  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 86.67 72.22 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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22/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a személyes gondoskodást nyújtó 

gyermekvédelmi és szociális ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló előterjesztést és az alábbi határozatokat hozta: 

 

1.) A Közgyűlés úgy határozott, hogy a közétkeztetéshez kapcsolódó rezsiköltség emelését 

2023. március 1-től a bölcsődei és óvodai étkezés esetében 7,6 %-os, az általános iskolai, 

középiskolai és szociális étkezés esetében 7,2 %-os mértékkel jóváhagyja. 
 

Felelős:              dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:           2023. március 1.  
 

2.) A Közgyűlés úgy határozott, hogy szociális étkezés házhozszállításának díját 2023. 

március 1-től nettó 77,- Ft/alkalom + áfa összegben állapítja meg. 
 

Felelős:              dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:           2023. március 1. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5801   Száma: 23.02.23/8/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:00  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 86.67 72.22 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 9/2023.(III.1.) 

önkormányzati rendeletét a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 

ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 

jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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-----9 Előterjesztés az átruházott hatáskörben felhasználható Támogatási Keretek és a 

Környezetvédelmi Alap kezeléséről szóló 51/1995. (XII. 29.) önkormányzati rendelet 

módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5802   Száma: 23.02.23/9/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:01  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 10/2023.(II.28.) 

önkormányzati rendeletét az átruházott hatáskörben felhasználható Támogatási Keretek 

és a Környezetvédelmi Alap kezeléséről szóló 51/1995. (XII. 29.) önkormányzati rendelet 

módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

-----10 Előterjesztés vis maior pályázatról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester a legutóbbi szélvihar okozta károkra szeretnének vis maior 

pályázatot benyújtani. Elmondta, hogy ez úgy történik, hogy felmérik a károkat, megállapítják, 

hogy mi és mennyibe kerül, saját forrásból megkezdik a kárelhárítást. Abban bíznak, hogy 

szeptember tájékán talán ennek a pályázatnak köszönhetően a kárelhárításnak egy részét 

visszakapják.  

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5803   Száma: 23.02.23/10/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:02  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

23/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a vis maior támogatás felhasználásának részletes 

szabályairól szóló 9/2011. (II.15.) Korm. rendelet alapján, a 2023. február 04-i viharkárok 

közintézményeket, közterületeket és temetőt sújtó károk helyreállításához igényelhető központi 

költségvetési támogatás igénybevétele érdekében: 

1. nyilatkozik arról, hogy az 594 218 számú bejelentési adatlapon szereplő viharkárt 

szenvedett, tulajdonában álló épületek köznevelési, kulturális, szociális, sport, 

lakásgazdálkodás és igazgatási feladatok ellátását szolgálják és azokat más 

önkormányzati épületben ellátni nem tudja; 

2. nyilatkozik, hogy valamennyi, a 1. pontban említett épületre kiterjedő, 5299117 

kötvényszámú vagyonbiztosítással rendelkezik az UNIQA Biztosító Zrt-nél, és azt fenn 

kívánja tartani; egyúttal nyilatkozik, hogy a felsorolt káreseményekre biztosítási 

igénybejelentést tett; 

3. nyilatkozik, hogy saját erejéből a vis maior esemény okozta helyzetet nem tudja 

megoldani; 

4. vállalja a pályázat szerinti önrész teljesítését, valamint azt, hogy a károsodás 

helyreállítása a költséghatékonyság és a megvalósíthatóság szempontjainak 

figyelembevételével történik;  

5. felhatalmazza a polgármestert a támogatás igénybevételéhez és elszámolásához 

szükséges valamennyi kiadmány aláírására. 

 

Felelős:   Szita Károly Polgármester 

Közreműködik:  Szirják Imréné igazgató 

Határidő:   azonnal 
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-----11 Előterjesztés a Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú 

Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatói megbízásáról szóló pályázati kiírásról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy az Önkormányzat által delegált tagokról szól az 

előterjesztés.  

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdezte, hogy milyen egyéb juttatások járnak a 

pályázóknak? Helyesnek tartják-e a megfogalmazást, hogy a 137 fő alkalmazottnál művészi 

állomány 21 fő? Kérte, hogy finomítsák a megnevezést. 

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy mindenhol így vannak írva a színészek.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem kapott választ arra, hogy milyen egyéb juttatások 

vannak. Módosító indítványában javasolta, hogy Molnár Piroskát is kérjék fel erre a feladatra, 

mivel Kaposvár díszpolgára is, és tudna értékes hozzászólásokat tenni a bizottságban. 

 

dr. Csillag Gábor jegyző válaszként elmondta, hogy plusz juttatás a cafetéria, a karácsonyi 

egyszeri juttatás.  

 

Szita Károly polgármester tiszteli a művésznőt, de kettő főt delegálhat az Önkormányzat a 

törvények szerint. Úgy tartotta helyesnek, hogy mindenképpen egy valaki legyen a Képviselő-

testület tagjai közül, ezért lett az egyikük Dér Tamás alpolgármester. Ha lenne harmadik 

delegálási lehetőség, akkor megtenné. Véleménye szerint nem lenne helyes, ha Dér Tamást nem 

delegálnák. Először a módosító javaslatról szavaztak a képviselők.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5804   Száma: 23.02.23/11/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:06  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító javaslatáról az alábbiak 

szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 23.53 22.22 

Nem 13 76.47 72.22 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5805   Száma: 23.02.23/11/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:07  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

24/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Csiky Gergely Színház és Kulturális 

Központ Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatói megbízásáról szóló pályázati kiírásról szóló 

előterjesztést és az alábbiak szerint határozott: 

 

1. A Közgyűlés, mint a Társaság egyszemélyi tulajdonosa úgy határozott, hogy a Csiky 

Gergely Színház és Kulturális Központ Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatói megbízására az 

alábbi feltételekkel pályázatot ír ki: 

 

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS 

 

a kaposvári Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Nonprofit Kft. 

ügyvezető igazgatói munkakörének betöltésére 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése, mint a Társaság egyszemélyi tulajdonosa az előadó-

művészeti szervezetek támogatásáról és sajátos foglalkoztatási szabályairól szóló 2008. évi 

XCIX. törvény (a továbbiakban: Emtv.), valamint az előadó-művészeti szervezet vezetőjének 

választására irányuló pályázati eljárásról és a munkakör betöltésének szabályairól szóló 

155/2017. (VI. 15.) Korm. rendelet (a továbbiakban: Kr.) alapján pályázatot hirdet a kaposvári 

Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Nonprofit Kft. (7400 Kaposvár, Rákóczi tér 1.) 

ügyvezető igazgatói álláshelyének betöltésére. 

 

A színház 1911. óta szeptember 2-án történt megnyitása óta kiemelt szerepet játszik Kaposvár 

kulturális életében, s ez a szerep 1955-től, az állandó színtársulat megalakulásától csak 

erősödött. Nagyszerű színészek, rendezők és direktorok fémjelzik a helyi színjátszás elmúlt 

hatvanhárom évét. A színház munkáját, s ezzel összhangban vezetőjének tevékenységét mind 

a közönség, mind a szakma részéről megkülönböztetett figyelem kísérte, s kíséri ma is. 
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Kaposvár színháza az évek során fogalommá vált, nemcsak a városban és a régióban, hanem az 

országban, sőt a határokon túl is. Ahogy a teátrum épülete Kaposvár egyik építészeti jelképe, 

úgy a színház szellemi műhelye is elválaszthatatlan része kulturális örökségünknek, de 

kultúránk jelenének és jövőjének is.  

 

A Csiky Gergely Színház működésével szemben támasztott elvárás alapja, hogy teremtődjön 

meg a magas színvonalon tovább élő népszínházi hagyományok és a kísérletezésnek is teret 

engedő, elmélyült műhelymunka harmonikus egysége. Ennek létrejöttében a mindenkori 

igazgatónak meghatározó szerepe, kiemelt felelőssége van. 

 

A Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Nonprofit Kft. Kaposvár Megyei Jogú Város 

Önkormányzata egyszemélyes tulajdonában lévő nonprofit gazdasági társaság, amely - a két 

intézmény összeolvadásával- 2021. október 1. napjától integrált egységben működik az Együd 

Árpád Kulturális Központtal. Az ügyvezető igazgató a társaságot egyszemélyi felelős 

vezetőként irányítja. 

A színház a művészeti tevékenységek jellege szerint „színház, egytagozatos színház, próza”, a 

működés jellege szerint „produkciós színház” besorolású. 

 

Foglalkoztatás jellege: 

 

Teljes munkaidő. Az ügyvezető igazgató feladatát határozott időtartamú munkaviszony 

keretében látja el a munka törvénykönyvéről szóló 2012. évi I. törvény (a továbbiakban: Mt.) 

vezető állású munkavállalókra vonatkozó rendelkezései alkalmazásával. A további 

munkavégzésre irányuló jogviszony létesítésének lehetősége biztosított.  

 

A vezető munkakörének ellátásával az bízható meg, aki az alábbi feltéteknek a jogviszony 

létesítésekor megfelel: 

 

• a Kr.8.§ (1) bekezdése szerint: 

➢ szakirányú felsőfokú végzettség (szakirányú végzettségnek minősül a felsőfokú 

oktatási intézményben szerzett, a társaság alaptevékenységének megfelelő felsőfokú 

végzettség és szakképzettség, vagy jogász, vagy közgazdász szakképzettség) és 

➢ legalább ötéves szakmai gyakorlat (szakmai gyakorlatnak minősül a valamely 

előadó-művészeti szervezetnél, a szervezet alaptevékenységének megfelelő és 

ahhoz közvetlenül kapcsolódó munkakörben, munkavégzésre irányuló egyéb 

jogviszony esetében pedig az ilyen feladatkörben eltöltött idő) vagy legalább 

hároméves előadó-művészeti szervezetben szerzett vezetői gyakorlat (vezetői 

gyakorlatnak minősül a valamely előadó-művészeti szervezetnél vezetői vagy 

magasabb vezetői munkakörben, vagy e feladatkörben munkavégzésre irányuló 

egyéb jogviszonyban eltöltött idő); 

 

• büntetlen előélet; 

• az európai nyelvek valamelyikéből legalább középfokú C típusú nyelvvizsga. 

 

Az ügyvezető igazgatói munkakör betöltésével járó feladatok, a tulajdonos által 

meghatározott követelmények: 

 

1) A gazdasági-üzemeltetési program kidolgozása, a működési feltételek megvalósítása az 

alábbiak szerint: 
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a) az Önkormányzat mindenkori költségvetésében a Csiky Gergely Színház és 

Kulturális Központ Nonprofit Kft. támogatásának mértékét figyelembe vevő 

működtetési koncepció kidolgozása és folyamatos végrehajtása; 

b) a Nonprofit Kft. optimális működtetésének tervezése és megvalósítása a gazdasági 

feltételek figyelembevételével és pályázati források bevonásával, a nézőszám 

növelése; 

c) az alapító okiratban, a közszolgáltatási szerződésben és az alapítói határozatokban 

rögzített feladatok megvalósítása; 

d) eredményes marketingtevékenység.  

2) A színház művészeti programjának elkészítése az Emtv. szerinti kiemelt minősítés 

megtartása érdekében az alábbi szempontok alapján: 

a) a közönség változatos összetételéből adódó sokféle igény magas színvonalú 

kielégítésére való törekvés a műfaji sokszínűség jegyében; 

b) fokozott részvétel a fiatalok színházra nevelésében, a gyermek- és ifjúsági 

korosztály arányának megtartása, illetve növelése a színházlátogatók között; 

c) évadonként legalább két új gyermek- és ifjúsági darab műsorra tűzése; 

d) a műsorterv készítése során kiemelt figyelem szentelése a kortárs és klasszikus 

magyar szerzők műveinek bemutatására; 

e) szakmailag felkészült, összetartó, kiegyensúlyozottan működő társulat építése; 

f) szakmai kapcsolattartás és együttműködés a Magyar Agrár- és Élettudományi 

Egyetem Rippl-Rónai Művészeti Intézet Színházi tanszékével. 

3) Az Önkormányzat számára a muzeális intézményekről, a nyilvános könyvtári ellátásról 

és a közművelődésről szóló 1997. évi CXL. törvény (továbbiakban: Kult. tv.) 76. § (3) 

bekezdésében meghatározott közművelődési alapszolgáltatások ellátása különös 

tekintettel az alábbiakra: 

a) az „Együd Árpád Kulturális Központ – Agóra” és a „Szivárvány Kulturális 

Központ” mint közművelődési intézmény üzemeltetése; 

b) a közművelődési alapszolgáltatások, valamint a közművelődési intézmények és 

a közösségi színterek követelményeiről szóló 20/2018. (VII. 9.) EMMI- rendelet 

3. §-ában meghatározott éves szolgáltatási terv az Önkormányzat által 

jóváhagyott tartalommal történő elkészítése; 

c) a művelődő közösségek létrejöttének elősegítése, működésük támogatása, 

fejlődésük segítése, a közművelődési tevékenységek és a művelődő közösségek 

számára helyszín biztosítása; 

d) a közösségi és társadalmi részvétel fejlesztése; 

e) az egész életre kiterjedő tanulás feltételeinek biztosítása; 

f) a hagyományos közösségi kulturális értékek átörökítése feltételeinek 

biztosítása; 

g) az amatőr alkotó- és előadó-művészeti tevékenység feltételeinek biztosítása, 

h) a tehetséggondozás és -fejlesztés feltételeinek biztosítása, valamint 

i) a kulturális alapú gazdaságfejlesztés. 

A Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. évi 

költségvetésének tervezett fő előirányzatai (üzleti terve): 

 

Bevételek  
Értékesítés nettó árbevétele 250.000 e Ft 

Állami támogatás - kiegészítő 101.000 e Ft 
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Állami támogatás - működési 337.000 e Ft 

Állami támogatás - bérfejlesztés       130.000 e Ft 

Önkormányzati támogatás 668.000 e Ft 

Bértámogatás 5.000 e Ft 

Pályázati támogatás (EMT, NKA) 35.000 e Ft 

GINOP támogatás 3.000 e Ft 

Egyéb bevételek 1.000 e Ft 

 

Bevételek összesen: 1.530.000 e Ft 

Aktivált saját teljesítmény értéke 10.000 e Ft 

Összesen: 1.540.000 e Ft 

 

Ráfordítások  
Személyi jellegű ráfordítás 825.000 e Ft 

Anyagjellegű ráfordítás 684.000 e Ft 

Értékcsökkenés 30.000 e Ft 

Egyéb ráfordítás 1.000 e Ft 

Ráfordítás összesen: 1.540.000 e Ft 

 

2023. január 1-jén állományban lévő alkalmazottak: 

ügyvezető igazgató 1 fő 

igazgatói asszisztens 1 fő 

művészeti titkárság (művészeti igazgató, műv.titkár) 2 fő 

művész állomány 21 fő 

művészeti állomány 11 fő 

igazgató helyettes, marketing igazgató 1 fő 

marketing manager                                                                1 fő 

szervezés, nézőtér 16 fő 

közművelődési igazgató                                                         1 fő 

kőzművelődési szakember                                                     5 fő 

szcenikai igazgató 1 fő 

műszaki állomány 41 fő 

gazdasági és igazgatási iroda vezető 1 fő 

adminisztratív állomány 5 fő 

üzemeltetési igazgató 1 fő 

üzemeltetési ig. asszisztens                                                    1 fő 

sofőr, porta, takarítók, karbantartók 27 fő 

Összesen: 137 fő 

 

A pályázatnak tartalmaznia kell: 

 

- a Kaposvári Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Kft. irányítására, működtetésére, 

tevékenységének szervezésére és menedzselésére vonatkozó konkrét szakmai és vezetői 

programot; 

- a működtetési koncepcióhoz kapcsolódóan a gazdasági társaság következő évre vonatkozó 

üzleti tervét; 

- a pályázó által megvalósítani kívánt hosszabb távú művészeti koncepciót, a tervezett 

műsorok és egyéb rendezvények szakmai koncepcióját, több évadra vonatkozó produkciós 

terveket; 
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- az alkotótársak/együttműködő szakmai partnerek felsorolását, a művészeti vezető 

megnevezését és előbbiek nyilatkozatát nyertes pályázat esetén a felkérés elfogadásáról; 

- a kulturális, művészeti és szórakoztató rendezvények látogatottságát fejlesztő törekvéseket; 

- a Nonprofit Kft. gazdálkodásának hatékonyságát növelő elképzeléseket; 

- a pályázó személyes motivációját. 

 

A felsorolt tartalmi elemek hiánypótlására nincs lehetőség, ezek hiányában a pályázat 

érvénytelen. 

 

A pályázathoz csatolni kell: 

 

- a pályázó részletes szakmai életrajzát, 

- a pályázó szakmai gyakorlatának igazolását, 

- a szakirányú végzettséget, a nyelvvizsgát tanúsító okirat(ok) másolatait; 

- érvényes (90 napnál nem régebbi) hatósági erkölcsi bizonyítványt; 

- a pályázó nyilatkozatát a benyújtott dokumentumok hitelességéről,  

- a pályázó hozzájáruló nyilatkozatát ahhoz, hogy a pályázatában szereplő személyes adatait 

a pályázati eljárásban résztvevők kezeljék; 

- a pályázó vagyonnyilatkozat tételre vonatkozó előzetes kötelezettségvállalását; 

- a pályázó nyilatkozatát arról, hogy az Mt. 211.§ (2) bekezdései értelmében személyével 

kapcsolatban összeférhetetlenség nem áll fenn vagy megbízása esetén az 

összeférhetetlenséget a jogszabályban foglalt határidőben megszünteti; 

- a pályázó nyilatkozatát arról, hogy a benyújtott pályázat tartalmát -ide nem értve a 

személyes adatokat - a kinevezési jogkör gyakorlója a helyben szokásos módon közölheti-

e harmadik személlyel;  

- a pályázó nyilatkozatát arról, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Köznevelési, 

Tudományos és Kulturális Bizottsága, valamint Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 

a személyét érintő napirendi pont tárgyalásakor nyilvános vagy zárt ülést tartson. 

 

A pályázók a pályázat elkészítéséhez pályázati dokumentációt igényelhetnek Kovács Kristóf 

kulturális referensnél elektronikus úton a kovacs.kristof@kaposvar.hu email címen, mely 

tartalmazza a színház alapító okiratát, szervezeti és működési szabályzatát, a működés 

alapmutatóit, a 2021. évi számviteli beszámolót, az üzleti tervet és a 2022/2023-as évadra 

vonatkozó műsortervet. A színházról általános információk a www.csiky.hu honlapon, a 

kulturális központról pedig az www.egyudkaposvar.hu honlapon érhetők el. 

 

Javadalmazás: 

 

Munkabér bruttó 1.800.000, - Ft/hó. Az egyéb juttatásokra a javadalmazási szabályzat 

rendelkezései irányadók. 

 

 

A pályázat benyújtásának határideje: a Kulturális és Innovációs Minisztérium honlapján 

való közzétételtől számított 30 munkanap. 

 

A pályázat elbírálása: 

A pályázatok elbírálása a Kr.-ben meghatározottak szerint történik. 
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A munkaviszony kezdő és befejező időpontja: 

 

A munkaviszony 2023. szeptember 1-től 2028. augusztus 31-ig jön létre. 

A munkába lépés napja: 2023. szeptember 1. (péntek) 

 

A pályázat benyújtásának követelményei: 

 

Formai követelmény: A pályázatot Times New Roman betűtípus, 12-es betűméret szimpla 

sorköz, margók 2,5 cm, sorkizárt, oldalakat számozva kell elkészíteni és a pályázati anyagot 

csúszósín + borítóval bekötve kell benyújtani. 

 

Benyújtás módja: A pályázatot Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesterének címezve kell 

postai úton vagy személyesen (7400 Kaposvár, Kossuth tér 1.) munkanapokon 9.00-14.00 óra 

között benyújtani egy eredeti nyomtatott példányban. A borítékon fel kell tünteti a „Csiky 

Gergely Színház igazgatói pályázat” megjelölést. A pályázat második példányát 

elektronikusan, az eredetivel megegyező tartalommal a torvenyesseg@kaposvar.hu email címre 

kell megküldeni egy pdf. formátumú dokumentumban. 

 

A pályázat elbírálásának rendje:  

 

1. Az ügyvezető igazgató megbízásáról a szakértői bizottság véleményének, valamint a 

Köznevelési, Tudományos és Kulturális Bizottság véleményének ismeretében Kaposvár 

Megyei Jogú Város Közgyűlése dönt. A pályázat tartalma a megbízón és a pályázati 

eljárásban részt vevőkön kívül más személlyel csak a pályázó előzetes beleegyezésével 

közölhető. A kinevezési jogkör gyakorlója a Kr. 6.§ (5) bekezdése alapján a sikeres 

pályázat egy példányát megküldi az előadó-művészeti szervezetek működésével 

összefüggő közigazgatósági hatósági feladatok ellátására kijelölt Pest Megyei 

Kormányhivatal részére, mely szerv gondoskodik a sikeres pályázat nyilvánosságának 

biztosításáról.  A nem nyertes pályázatok a döntést követően visszaküldésre kerülnek. 

A pályázat kiírója fenntartja magának a jogot, hogy a pályázatot eredménytelennek 

nyilvánítsa. A kiíró nem vállalja a pályázat benyújtásával kapcsolatban felmerült 

költségek, kár megtérítését. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 Kovács Kristóf kulturális referens 

Határidő: 2023. február 28. 

 

2. A Közgyűlés felkéri a Polgármestert, hogy tegye meg a szükséges intézkedéseket a 

pályázati felhívás megjelentetése érdekében. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő: 2023. február 28. 

 

3. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ 

Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatói álláshelyére beérkezett pályázatokat véleményező 

szakmai bizottságba a fenntartó képviselőjeként felkéri Vidnyánszky Attilát, a Nemzeti 

Színház igazgatóját és Dér Tamás alpolgármestert 
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Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Kovács Kristóf kulturális referens 

 dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő: azonnal 

 

4. A Közgyűlés felkéri a Polgármestert, hogy a szakmai bizottság törvényben meghatározott 

delegáló szervezeteit a delegálás érdekében haladéktalanul keresse meg. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Kovács Kristóf kulturális referens 

 dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő: azonnal 

 

 

-----12 Előterjesztés óvodavezetői (magasabb vezetői) beosztás ellátására vonatkozó 

pályázati kiírásról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5806   Száma: 23.02.23/12/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:07  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

25/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az óvodavezetői (magasabb vezetői) 

beosztás ellátására vonatkozó pályázati kiírásról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint 

határozott: 
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A Közgyűlés a Kaposvári Fésűs Éva Központi Óvoda óvodavezetői (magasabb vezetői) 

megbízásának ellátására pályázatot hirdet az alábbi tartalommal: 

 

 

KAPOSVÁR MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŰLÉSE 

pályázatot hirdet 

 

óvodavezető (magasabb vezető)  

beosztás ellátására 

 

A közalkalmazotti jogviszony időtartama: 

Határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony, új jogviszony létesítése esetén 3 hónap 

próbaidő kikötése mellett.  

A magasabb vezetői beosztás ellátására megbízást az kaphat, aki a munkáltatóval 

közalkalmazotti jogviszonyban áll, vagy a megbízással egyidejűleg közalkalmazotti 

munkakörbe kinevezhető. 

 

Foglalkoztatás jellege: teljes munkaidő. 

 

A közalkalmazott által betöltendő munkakör: óvodapedagógus. 

 

A magasabb vezetői megbízás időtartama: A magasabb vezetői megbízás határozott időre, 

öt évre szól, 2023. szeptember 1. napjától 2028. augusztus 31. napjáig.  

 

A munkavégzés helye: 

Kaposvári Fésűs Éva Központi Óvoda            7400, Kaposvár, Bajcsy-Zs. utca 20. 

 

A beosztáshoz tartozó, illetve a magasabb vezetői megbízással járó lényeges feladatok: 

A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény (a továbbiakban: köznevelési törvény) 

69.§-ában meghatározottak, különösen: az intézmény vezetője felel az intézmény szakszerű és 

törvényes működéséért, gazdálkodásáért és gyakorolja a munkáltatói jogot a munkatársak 

felett. 

 

Illetmény és juttatások: 

Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 

XXXIII. törvény (a továbbiakban: Kjt.), a köznevelési törvény, valamint a pedagógusok 

előmeneteli és illetményrendszeréről és a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 

XXXIII. törvény köznevelési intézményekben történő végrehajtásáról szóló 326/2013. (VIII. 

30.) Korm. rendelet rendelkezései az irányadók.  

                         

Pályázati feltételek: 

▪ óvodapedagógus felsőfokú iskolai végzettség; 

▪ pedagógus–szakvizsga keretében szerzett intézményvezetői szakképzettség; 

▪ legalább 4 év pedagógus munkakörben vagy tanóra, vagy foglalkozás megtartására 

vonatkozó óraadói megbízás ellátása során szerzett szakmai gyakorlat; 

▪ a nevelési-oktatási intézményben pedagógus munkakörben fennálló, határozatlan 

időre, teljes munkaidőre szóló alkalmazás, vagy a megbízással egyidejűleg 

pedagógus munkakörben történő határozatlan időre, teljes munkaidőre szóló 

alkalmazás; 



45 
 

▪ büntetlen előélet, illetve annak igazolása, hogy a pályázó nem áll foglalkozástól 

eltiltás hatálya alatt és ellene büntetőeljárás a Kjt. 20.§ (2) bekezdés d) pontjában 

foglalt bűncselekmények miatt nincs folyamatban és vele szemben nem állnak fenn 

a Kjt. 20.§ (2d) és (2e) bekezdéseiben foglalt kizáró okok. 

 

A pályázat részeként benyújtandó dokumentumok, iratok, igazolások: 

▪ szakmai önéletrajz; melyben a pályázó a közalkalmazotti jogviszonyban eltöltött 

időre is kitér,  

▪ az intézmény vezetésére, fejlesztésére vonatkozó, a magasabb vezetői megbízás 

idejére szóló 5 éves vezetési program; 

▪ érvényes hatósági erkölcsi bizonyítvány; 

▪ a végzettséget, szakképzettséget, gyakorlatot igazoló okiratok másolata; 

▪ nyilatkozat arról, hogy a pályázó hozzájárul a pályázati anyagban foglalt személyes 

adatainak a pályázati eljárással összefüggésben szükséges kezeléséhez, 

továbbításához; 

▪ előzetes kötelezettségvállalás arra, hogy a pályázó az egyes vagyonnyilatkozat-tételi 

kötelezettségekről szóló 2007. évi CLII. törvény szerint a magasabb vezetői beosztás 

ellátására megbízást megelőzően vagyonnyilatkozatot tesz; 

▪ nyilatkozat arról, hogy a pályázó a vezetői megbízásról szóló előterjesztés 

tárgyalását a Köznevelési, Tudományos és Kulturális Bizottság ülésén és a 

Közgyűlésen nyílt vagy zárt ülésen kívánja –e; 

▪ nyilatkozat arról, hogy a pályázó közalkalmazotti jogviszonyban áll-e, vagy a 

megbízással egyidejűleg közalkalmazotti munkakörbe kinevezhető.  

 

Az intézményvezetői megbízásra benyújtott pályázat részét képező vezetési program 

közérdekből nyilvános adat, amelyet a köznevelési intézmény honlapján, annak hiányában a 

helyben szokásos módon nyilvánosságra kell hozni. 

 

A pályázat benyújtásának határideje: 2023. április 30. 

 

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt dr. Kocsis Georgina törvényességi 

referens nyújt, a +36 82 501-541-es telefonszámon. A Kaposvári Fésűs Éva Központi Óvoda 

részéről az intézmény megismerésével kapcsolatban a pályázók rendelkezésére áll Bóla Mária 

a +36 70 953 0413-as telefonszámon.  

 

A pályázatok benyújtásának módja: 

Személyesen vagy postai úton, az eredeti pályázati anyag Kaposvár Megyei Jogú Város 

Polgármestere részére történő eljuttatásával (7400 Kaposvár, Kossuth tér 1.) – a borítékon 

feltüntetve a „Kaposvári Fésűs Éva Központi Óvoda vezetői pályázat” megjelölést. A pályázati 

anyagot csúszósín + nylonborítóval bekötve kell benyújtani. A pályázat második példányát az 

eredetivel megegyező tartalommal a torvenyesseg@kaposvar.hu email címre - Times New 

Roman betűtípus, 12-es betűméret, szimpla sorköz, margók 2,5 cm, sorkizárt, oldalakat 

számozva – is meg kell küldeni. 

 

A pályázat elbírálásának módja, rendje: 

A pályázati feltételeknek megfelelő pályázatot benyújtó pályázókat a Köznevelési, 

Tudományos és Kulturális Bizottság meghallgatja. Ezt követően dönt Kaposvár Megyei Jogú 

Város Közgyűlése a megbízásról. 

A pályázat kiírója fenntartja a jogot, hogy a pályázatot eredménytelennek nyilvánítsa. 

 

mailto:torvenyesseg@kaposvar.hu
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A pályázat elbírálásának határideje: 2023. június 22. 

 

A KÖZIGÁLLÁS publikálási időpontja: 2023. március 13. 

 

A pályázati kiírás további közzétételének helye, ideje:  

▪ kph.kaposvar.hu internetes honlapon: 2023. március 13. 

▪ https://www.fesusevaovoda.hu/ honlapon: 2023. március 13. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő: 2023. március 13. (pályázat közzétételére) 

 

-----13 Előterjesztés a Kaposvárért Közalapítvány alapító okiratának módosításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5807   Száma: 23.02.23/13/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:08  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

26/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvárért Közalapítvány alapító 

okiratának módosításáról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint határozott: 

 

A Közgyűlés a Kaposvárért Közalapítvány kuratóriumának tagjává Halászné Jakab Esztert 

delegálja. A Közgyűlés az alapítvány alapító okiratának módosítását az előterjesztés 

mellékletében foglaltak szerint elfogadja. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert az 

egységes szerkezetbe foglalt, módosított alapító okirat aláírására, valamint a 

változásbejegyzéssel kapcsolatos bírósági eljárás lefolytatására. 

https://www.fesusevaovoda.hu/
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A Közgyűlés a 112/2021. (XI.24.) és 35/2020. (II.27.) önkormányzati határozatokkal 

módosított 148/2019. (XI.28.) önkormányzati határozatának 9/A. pontját az alábbiak szerint 

módosítja:  

„A/ Kaposvárért Közalapítvány: 

Kuratórium: 

Elnök: dr. Kéki Zoltán 

       Tagok: Halászné Jakab Eszter   

 dr. Fekete László 

 Molnár György  

 Hartner Rudolf  

 Tóth István  

Borhi Zsombor  

 Varga Róbert  

 Szerb György  

Ráczné Varga Mária  

 

Felügyelő Bizottság: 

 dr. Szép Tamás 

 Oláh Lajosné 

 Svajda József 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő: 2023. március 31. (változásbejegyzési eljárás megindítására) 

 

 

-----14 Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal szervezeti és működési szabályzatának 

módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5808   Száma: 23.02.23/14/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:08  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 
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Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

27/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri 

Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását az előterjesztés melléklete szerint 

2023. március 1. napjával jóváhagyja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő:  2023. március 1. 

 

 

-----15 Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő 68/2017. határozat hat éve született. A tulajdonosokkal 

nem jött létre egyezség. Miért, és nem lenne e célszerű visszavonni a határozatot? 21/2020. 

határozatnál mi az oka, hogy a műszaki dokumentáció nem érkezett meg? 70/2020. határozat 

lejelentését nem tartja korrektnek, ellentmondásos, mivel a bizottság javasolta, hogy legyen, a 

közgyűlés döntött róla. Kérte korrigálni. 47/2021. határozat. Ez a Pécsi u-i iskola 

eszközátadásának egyeztetése folyik. Miért kell még egy év hozzá? 17/2022. határozatban 

fizetési haladékot kértek. Mi az oka a fizetési haladék adásnak? A 73/2022. határozatban a 

Labdarúgó Klub nem nyújtott be még beszámolót. Mi az oka?  

 

dr. Csillag Gábor jegyző az első határozatban egy Raktár u-i ingatlant érint, ahol egy út 

beruházás történt. Tárgyalnak a tulajdonosokkal, mert egy osztatlan közös tulajdonban levő 

rész, több ingatlant is érint, van már megállapodott összeg, amire az összes tulajdonosnak rá 

kell bólintania. Ha egy ilyen eljárásban valaki meghal, akkor nagyon meghosszabbítja a 

folyamatot. Kisajátítási eljárást nem tartanak szükségesnek, úgy látják, hogy meg fognak tudni 

állapodni a tulajdonosokkal. A második határozat egy világítótesttel kapcsolatos határozat. Ezt 

ingyenesen veszi át az önkormányzat. Csak akkor lehet átvenni, ha mindenféle szabálynak 

megfelel. Amíg a magántulajdonos nem igazolja ezt, addig nem lehet átvenni. A Pécsi u-i 

iskolát illetően elmondta, hogy több mint 3100 tételt kell megkeresni ott, ahol még nagyon sok 

iskolai eszköz van. A Tankerület eszközeivel összekeveredtek ezek a tételek és abban kell 

ezeket megtalálni. A Roma Nemzetiségi Önkormányzat kért határidő-módosítást. Véleménye 

szerint nem egy olyan kiugró dolog, hogy valaki csúszásban van. Pályázati elszámolásnál ez 
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engedni lehet. A sportegyesület kérdésére válaszolva, amíg nem adják be a papírokat, addig 

nem kapják meg a támogatást. Nem tudja mi az oka.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő egy határozati pontra kimaradt a válasz.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző szerinte nem kérdés volt, hanem vélemény.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5809   Száma: 23.02.23/15/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:15  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

28/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a lejárt határidejű közgyűlési 

határozatokról szóló előterjesztést, és a következő határozatokat hozta: 

 

1) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 2/2017. (I. 26.) 

önkormányzati határozat 14., 15. és 16. pontjainak határidejét 2023. december 31-re 

módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 

 

2) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 68/2017. (IV. 27.) 

önkormányzati határozat 4., 5. és 6. pontjainak határidejét 2023. december 31-re 

módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 
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3) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 123/2017. (VI. 12.) 

önkormányzati határozat 1. pontjának határidejét 2023. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 

 

4) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 117/2018. (IX. 27.) 

önkormányzati határozat 6. pontjának határidejét 2023. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

    Szirják Imréné igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 

 

5) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 140/2019. (XI. 28.) 

önkormányzati határozat 2. pontjának határidejét 2023. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 

 

6) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 21/2020. (V. 15.) 

Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármestere önkormányzati határozat határidejét 2023. 

június 30-ra módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

Határidő:  2023. június 30. 

 

7) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 46/2021. (II. 5.) 

Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármestere önkormányzati határozatának határidejét 

2023. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:  2023. december 31. 

 

8) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 47/2021. (IX. 23.) 

önkormányzati határozat 3. pontjának határidejét 2023. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 

 

9) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 47/2021. (IX. 23.) 

önkormányzati határozat 4. pontjának határidejét 2023. augusztus 31-re módosítja. 
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 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. augusztus 31. 

 

10) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 112/2021. (XI. 24.) 

önkormányzati határozat 5. és 6. pontjainak határidejét 2023. április 30-ra módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:  2023. április 30. 

 

11) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 144/2021. (XI. 25.) 

önkormányzati határozat határidejét 2023. március 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. március 31. 

 

12) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 4/2022. (I. 27.) 

önkormányzati határozat 1. pontjának határidejét 2023. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:  2023. december 31. 

 

13) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 48/2022. (IV. 28.) 

önkormányzati határozat 6. és 13. pontjainak határidejét 2023. április 30-ra módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. április 30. 

 

14) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 49/2022. (IV. 28.) 

önkormányzati határozat 3. pontjának határidejét 2023. június 30-ra módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. június 30. 

 

15) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 58/2022. (IV. 28.) 

önkormányzati határozat határidejét 2023. március 31-re módosítja. 

 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. március 31. 

 

16) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 73/2022. (VI. 16.) 

önkormányzati határozat 6. és 9. pontjainak  határidejét eredményességi támogatásról 

szóló szerződés tekintetében 2023. március 31-re módosítja. 
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 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. március 31. 

 

17) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 75/2022. (VI. 16.) 

önkormányzati határozat f) pontját visszavonja. 

 

Felelős:    dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető 

    Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:   azonnal 

 

18) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 75/2022. (VI. 16.) 

önkormányzati határozat határidejét 2023. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:  2023. december 31. 

 

19) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 86/2022. (VI. 16.) 

önkormányzati határozat határidejét 2023. március 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. március 31. 

 

20) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 87/2022. (VI. 16.) 

önkormányzati határozat határidejét 2023. március 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. március 31. 

 

21) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 147/2022. (XI. 24.) 

önkormányzati határozat 1., 2. és 4. pontjainak határidejét 2023. június 30-ra módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. június 30. 

 

-----16 Előterjesztés az önkormányzat tulajdonát képező nem lakás céljára szolgáló 

ingatlanok és egyéb bérlemények hasznosítása során 2023. évben érvényesítendő 

minimális bérleti díjak megállapításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

 



53 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a határozati pontokban vannak nem bérleti díjakra 

vonatkozó pontok is. Az Aréna nyitva tartásáról nem itt kellene dönteni. Az 1. pontban levőknél 

nem emelnék a bérleti díjat. Pénzintézetek, bár és mulató is van benne, ezeket miért nem 

emelik?  

 

Balogh Beáta igazgató olyan díjtétel van most alkalmazásban, ami a piaci viszonyoknak 

megfelel. Látszik is a szerződéskötéseknél, aki megfizeti a 100%-át bérleti díjnak, ezért nem 

emelik a díjat. Mulató még nem volt. 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5810   Száma: 23.02.23/16/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:17  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

29/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az önkormányzat 

tulajdonát képező, a 28/2020.(II.27.) önkormányzati határozat 1. pontjával megállapított 

nem lakás céljára szolgáló ingatlanok és egyéb bérlemények pályázat során érvényesítendő 

minimális bérleti díját 2023. március 1. napjától nem módosítja. 

Felelős:            Szita Károly polgármester  

Közreműködik:           Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:           2023. március 1. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a nem lakás céljára 

szolgáló ingatlanokra és egyéb bérleményekre kötött bérleti szerződések esetén a fizetendő 

bérleti díjakat 2023. január 1. napjától 9,4 %-kal emeli.  

Felelős:            Szita Károly polgármester  

Közreműködik:           Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:    2023. április 30. 
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-----17 Előterjesztés önkormányzati tulajdonú ingatlanok értékesítéséről, 

hasznosításáról és egyéb tulajdonviszony rendezéssel kapcsolatos ügyekről----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a 102/2022-es határozattal döntés született 6 ha terület 

eladásáról. Ebből a hat hektárból kivesznek területet, amely vízgazdálkodási terület és árok. 

Ennek a telekalakítási költségét az Önkormányzat vállalja. Ennek mennyi a költsége? Ezért a 

csökkent területért miért fizet ugyanannyit a vevő?  Többször szerepelnek a víziközműves, 

víztisztító telepes területek. Van köze a víziközművek ingyenes államosításához?  

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy az első terület a Cabero területe. Végre 

meg tudtak állapodni abban, hogy a közel 20 éve kötött bérleti szerződésből milyen feltételekkel 

tudnak kilépni. A szennyvízterület a Kutyatáros ingatlancsere, így tudják bővíteni a területüket. 

 

----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5811   Száma: 23.02.23/17/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:21  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 77.77 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.77 

Nem szavazott 3   16.67 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

30/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

1.Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár, belterület, 650 

hrsz-ú, Tallián Gy. u. – Bajcsy-Zs. u. sarkán lévő, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű, 

tehermentes ingatlanát a vagyonrendeletben foglalt szabályok szerint nyilvános pályázati 

eljárás keretében, az alábbi feltételekkel értékesíti: 

 

- minimum vételár, mint induló licitár 30.600.000,-Ft, amit 27 % mértékű Áfa fizetési 

kötelezettség terhel; 

- a vételárat egyösszegben, legkésőbb a szerződés aláírásával egyidejűleg kell megfizetni; 

- az ingatlant az önkormányzat a megtekintett állapotban értékesíti; 
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- az ingatlan Kaposvár Építési Szabályzatának és Szabályozási Tervének megállapításáról 

szóló 70/2005.(XII.15.) önkormányzati rendeletben foglaltak szerint építhető be; 

- az adásvételi szerződés elkészítése, a tulajdonjogváltozás ingatlan-nyilvántartáson 

történő átvezettetése a vevő költsége és kötelezettsége; 

- az adásvételi szerződés a Magyar Állam képviseletében eljáró MNV Zrt. elővásárlási 

jogról való lemondó nyilatkozatát követően lép hatályba; 

- az ingatlan infrastrukturális ellátása (elektromos energia, vízellátás, csapadékvíz 

elvezetés, csatornázás, gázellátás) a vevő feladata és költsége, mely a közterületen 

meglévő közművezetékekre történő rákötéssel megoldható; 

- vevő köteles az ingatlanon tervezett beruházást a tulajdonjogának megszerzését követő 2 

éven belül megvalósítani (azt hatósági engedélyköteles kivitelezés esetén 

használatbavételi engedéllyel igazolni); ennek biztosítékául az Önkormányzat javára a 

vételárral azonos összegű visszavásárlási jog kerül az ingatlan-nyilvántartásba 

bejegyzésre. 

 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:            2023. március 31. (hirdetmény megjelentetése) 

 

2.Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 

Önkormányzata, az önkormányzati tulajdonú, kaposvári 3657/122 hrsz-ú ingatlant – az 

előterjesztés 1. számú mellékletét képező helyszínrajz szerint, Kaposvár Építési Szabályzatának 

és Szabályozási Tervének megállapításáról szóló 70/2005. (XII.15.) önkormányzati rendeletnek 

megfelelően- a vízgazdálkodási terület és az árok leválasztásának céljából megosztja, és a 

telekalakítás után kialakuló, megközelítőleg 5 ha 8892 m2 nagyságú ingatlant a 102/2022. 

(VIII.9.) önkormányzati határozatban meghatározott feltételek változatlan fenntartásával 

értékesíti azzal, hogy az Önkormányzat vállalja a kerítés új telekhatárra történő áthelyezésének 

költségét.  

 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:            2023. június 30.  

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az előterjesztés 2. számú 

mellékletét képező, a Kaposvár, Fő u. 22. társasház és Kaposvár Megyei Jogú Város 

Önkormányzata között létrejött használati megállapodást jóváhagyja. 

 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:            2023. március 31.  

 

4.Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a Nemzeti 

Infrastruktúra Fejlesztő Zrt. megbízásából a Via Futura Kft. által elkészített, Kaposvár-

Szigetvár kerékpárút engedélyezési terv Kaposvár várost érintő részét az előterjesztés 3. számú 

mellékletét képező átnézeti helyszínrajznak megfelelően, és felhatalmazza Kaposvár Megyei 

Jogú Város Polgármesterét a Kaposvár-Szigetvár kerékpárút engedélyeztetésével, 

megvalósításával kapcsolatos nyilatkozatok aláírására.  
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 Felelős:  Szita Károly polgármester  

 Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

  Szirják Imréné műszaki és pályázati igazgató 

 Határidő: 2023. december 31. 
 

5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 

Önkormányzata, az önkormányzati tulajdonú, kaposvári 3331 hrsz-ú ingatlan  - az előterjesztés 

4. számú mellékletét képező helyszínrajz szerint, Kaposvár Építési Szabályzatának és 

Szabályozási Tervének megállapításáról szóló 70/2005. (XII.15.) önkormányzati rendeletnek 

megfelelő- a végátemelővel érintett ingatlanrész és az ingatlanrész megközelítését biztosító 

útterület leválasztásának céljából megosztja, és a telekalakítás után kialakuló ingatlant a 

87/2022. (VI.16.) önkormányzati határozatban meghatározott feltételek változatlan 

fenntartásával értékesíti. 
 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:            2023. június 30.  

 

6. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 29/2021. (VI.23.) 

önkormányzati határozat 5-9. pontját visszavonja. 
 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:            azonnal  

 

7. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a nemzeti vagyonról szóló 

2011. évi CXCVI. törvény 13. §-ában foglaltak, valamint az állami vagyonról szóló 2007. évi 

CVI. törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-

nél kezdeményezi és kérelmezi a Magyar Állam tulajdonában lévő, természetben Kaposvár, 

Somssich P. u. 14. szám alatti, kaposvári 836 hrsz-ú, „kivett szálláshely” megnevezésű, 1960 

m2 nagyságú ingatlan 1/1 tulajdoni hányadának ingyenes önkormányzati tulajdonba adását. 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2023. december 31. 

 

8. A Kaposvár, Somssich P. u. 14. szám alatti, kaposvári 836 hrsz-ú, „kivett szálláshely” 

megnevezésű ingatlant az Önkormányzat a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 9. pontjában meghatározott „lakás- és 

helyiséggazdálkodás” helyi közfeladat biztosítása érdekében, „lakás, illetve nem lakás célú 

helyiség”-ként történő hasznosításra kívánja tulajdonba venni. 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2023. december 31. 

 

9. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata vállalja, hogy a Kaposvár, Somssich P. u. 14. 

szám alatti, kaposvári 836 hrsz-ú, „kivett szálláshely” megnevezésű ingatlan tulajdonba 

adás érdekében felmerülő költségek megtérítését.  
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Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2023. december 31. 

 

10. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése nyilatkozik, hogy az Önkormányzat tudomással 

bír arról, hogy az igényelt Kaposvár, Somssich P. u. 14. szám alatti, kaposvári 836 hrsz-ú, 

„kivett szálláshely” megnevezésű ingatlan utcai homlokzata helyi védettség alatt áll és az 

ingatlan önkormányzati tulajdonba kerülése esetén vállalja az ehhez kapcsolódó 

kötelezettségek megtartását és teljesítését. 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2023. december 31. 

 

11. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Kaposvár, 

Somssich P. u. 14. szám alatti, kaposvári 836 hrsz-ú, „kivett szálláshely” megnevezésű 

ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adásával kapcsolatos eljárás során az MNV 

Zrt. felé teljes jogkörben eljárjon, valamennyi nyilatkozatot megtegye, az ingyenes 

önkormányzati tulajdonba adására vonatkozó megállapodást aláírja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 

 

 

 

-----18 Előterjesztés a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola alapító okiratának 

módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Felder Frigyes képviselő felvetésként jegyezte meg, hogy most jött ki a kormányrendelet a 

vidéki kiemelt sportegyesületek támogatásáról. Ott harmadik kategóriába került a KASI, pedig 

megfelelne a második kategóriának is. Ez 20-50 millió forint közötti támogatáskülönbséget 

jelentene. Kérte, hogy ha tehetik, jelezzék a minisztériumnak. 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a kiemelt sportegyesületek a sportiskolákra is 

vonatkoznak. Többet kapnak, mint tavaly. Megérdemelték véleménye szerint, köszönte a 

támogatást. Ezt normatív alapon adják.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5812   Száma: 23.02.23/18/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:23  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

31/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont és 

Sportiskola alapító okiratát az alábbiak szerint módosítja: 

 

1) Az alapító okirat 1.1. a költségvetési szerv rövidített neve pontjába az alábbi szövegrész 

kerül: 

 

„1.1.2. rövidített neve: KASI” 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 

Határidő:  2023. április 30. 

 

2) A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola alapító 

okiratának módosítását a 3/2023. MO módosító okiratban foglalt változásokkal 

jóváhagyja.  

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens  

Határidő:  2023. február 23. 

 

-----19 Előterjesztés a Kaposvári Informatikai Ágazati Képzőközpont Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság alapításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

----Kérdések----- 

 

 



59 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő javasolta, hogy ahol kiválasztanak egy ügyvezetőt, az 

pályázat útján történjen. Azt tudja, hogy mivel az Önkormányzat kisebbségi tulajdonos, nem ő 

fogja eldönteni, hogy ki legyen az ügyvezető és hogyan döntsék el azt. Javaslatot viszont tehet. 

Miért kell a cégbe belépnie az Önkormányzatnak? A 450 ezer forint támogatást miért nem a 

Szakképző Centrumnak adják?  

 

Balogh Beáta igazgató elmondta, hogy a pályázat feltétele volt, hogy létre kell hozni egy 

gazdasági társaságot.  

----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5813   Száma: 23.02.23/19/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:25  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

32/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvári Informatikai Ágazati 

Képzőközpont Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság alapításáról szóló előterjesztést és az 

alábbi határozatokat hozta: 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Informatikai 

Ágazati Képzőközpont Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság alapításában részt vesz. A 

Kaposvári Informatikai Ágazati Képzőközpont Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

jegyzett tőkéje 3.000.000 Ft, melyből Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 450.000 

Ft (15,00 %) üzletrésszel rendelkezik. 

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a Kaposvári Informatikai Ágazati Képzőközpont 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság alapításához szükséges, a jelen előterjesztés 

mellékleteként csatolt, a vezető tisztségviselőre vonatkozó adatokkal kiegészített társasági 

szerződés aláírására. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2023. június 30. 
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2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Kaposvári Informatikai Ágazati Képzőközpont 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság társasági szerződése szerinti 450.000 Ft pénzbeli 

betétet az önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletében szereplő szabad maradvány 

terhére biztosítja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2023. június 30. 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése, mint a 7400 Kaposvár, Damjanich u. 17. szám 

alatt található ingatlan tulajdonosa hozzájárul ahhoz, hogy a Kaposvári Informatikai Ágazati 

Képzőközpont Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság az ingatlant székhelyéül használja 

és ekként a cégnyilvántartásba bejegyeztesse. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2023. június 30. 

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Kaposvári Informatikai Ágazati Képzőközpont 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság első ügyvezetőjének Marits Istvánt javasolja 

megbízni munkaviszonyban 1 év határozott időre.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2023. június 30. 

 

5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Kaposvári Informatikai Ágazati Képzőközpont 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak kamatmentesen tagi kölcsönt biztosít 4.500 e 

Ft értékben, amelyet a cég 2024., 2025. és 2026. év szeptemberében fizet vissza egyenlő 

részletekben. Tekintettel arra, hogy az Önkormányzat a kölcsön után járó kamatot elengedi, 

csekély összegű támogatást nyújt a gazdasági társaságnak a kölcsönszerződés megkötésével 

egyidejűleg. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a taggyűlési döntést követően a 

kölcsönszerződés, valamint a csekély összegű (de minimis) támogatási szerződés aláírására. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2023. június 30. 

 

6. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a 148/2019. (XI.28.) önkormányzati határozat 2. 

pontját alábbi E/ ponttal kiegészíti: 

„E/ Kaposvári Informatikai Ágazati Képzőközpont Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaságnak 

1. Marits István” 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:  2023. június 30. 
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-----20 Előterjesztés a polgármester szabadságának ütemezéséről ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdezte, hogy az igazgatási szünet alkalmával mindenki 

megkapta-e a szabadságát? Ugyanazok a munkaügyi szabályok vonatkoznak a polgármesterre, 

mint minden munkavállalóra?  

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy az igazgatási szünet idején dolgozott a Polgármester 

több kollegával együtt. A polgármester egy speciális foglalkoztatási viszonyban van, nem a 

munkatörvénykönyv szerint dolgozik.  

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elmondta, hogy a jelenlegi szabályok alapján a testület 

kiadja a Polgármesternek a szabadságát, jó pihenést kívánt.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5814   Száma: 23.02.23/20/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:28  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

33/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a polgármester 2023. évi, 

összesen 103  nap szabadságának ütemezését az alábbiak szerint jóváhagyja: 

 

2023. április 3. napjától 2023. május 5. napjáig – 22 nap 

2023. június 12. napjától 2023. augusztus 25. napjáig – 55 nap 

2023. november 22. napjától 2023. december 29. napjáig – 26 nap 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző  

Határidő: folyamatos 
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-----21 Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2022. évi tevékenységéről ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Csillag Gábor jegyző minden kollegának megköszönte a 2022. évi munkáját, amely nem 

volt egyszerű év. Alapvetően az határozta meg az évet, hogy egy országgyűlési választást 

bonyolítottak le népszavazással, utána volt egy népszámlálás, amit remél, hogy soha többet nem 

lesz. Köszönte a kollegáknak, hogy tudomásul vették, hogy össze kellett költözni és az 

irodákban alacsonyabb a hőmérséklet. 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5815   Száma: 23.02.23/21/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:29  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

34/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Polgármesteri Hivatal tevékenységéről szóló 

beszámolót elfogadja. 

 

Felelős:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködő: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

Határidő:  azonnal 

 

-----22 Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 

önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2022. IV. negyedév)----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
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-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5816   Száma: 23.02.23/22/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:30  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

35/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a 

településrészi önkormányzatok 2022. IV. negyedévben átruházott hatáskörben hozott 

döntéseiről szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

 

-----23 Tájékoztató a 2022. évi költségvetés I-XII. havi teljesítéséről, illetve az 

önkormányzati hátralékok alakulásáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5817   Száma: 23.02.23/23/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:30  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

36/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta és tudomásul vette a 2022. évi I-XII. 

havi teljesítéséről, illetve az önkormányzati hátralékok alakulásáról szóló tájékoztatót. 

 

 

-----24 Előterjesztés szolgalmi jog alapításáról, önkormányzati tulajdonú ingatlan 

értékesítéséről, hasznosításáról, valamint eszközátadásról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő mennyiért adták bérbe az eladásra javasolt ingatlant a 

Keleti Ipari Parkban?  

 

Balogh Beáta igazgató elmondta, hogy nettó 211 ezer Ft.  

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő nem javasolta az értékesítést, mert az emelt bérleti díjjal 

jobban jár az Önkormányzat.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5818   Száma: 23.02.23/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:31  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 94.12 88.88 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

37/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy hozzájárul az előterjesztés 

mellékletét képező szolgalmi jogot alapító megállapodásban meghatározott önkormányzati 

tulajdonú ingatlanokra vonatkozóan a Kaposvári Önkormányzati Vagyonkezelő és Szolgáltató 

Zrt-t illető távhővezeték szolgalmi jog ellenszolgáltatás nélküli bejegyzéséhez, továbbá 

felhatalmazza a Polgármestert a mellékelt szolgalmi jogot alapító megállapodást aláírására. Az 

ingatlanokat terhelő ingatlan-nyilvántartási jogosultak vezetékjog bejegyzéshez szükséges 

hozzájárulásának beszerzése a Kaposvári Önkormányzati Vagyonkezelő és Szolgáltató Zrt. 

kötelezettsége. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. április 30. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 

Önkormányzata bérbe adja az önkormányzati tulajdonú, kaposvári 0121/59 hrsz-ú, „kivett 

törmeléklerakó, egyéb épület, árok és út” megnevezésű, 2 ha 162 m2 nagyságú ingatlant 

pályázati eljárás lefolytatását követően a mellékelt pályázati kiírásban foglalt feltételekkel.  

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a pályázati eljárás 

lebonyolítására, valamint a nyertes pályázóval kötendő bérleti szerződés aláírására. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő: 2023. március 31. 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy értékesíti – pályázati eljárás 

keretében - a kaposvári 3533/12 hrsz-ú ingatlant az alábbi feltételekkel:  
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- Kaposvár Építési Szabályzatának előírásainak figyelembevételével lehetőség van az 

ingatlan egészének vagy csak egy részének megvásárlására; 

- minimum vételár, mint induló licitár 3.000,-Ft/m2, amit 27 % mértékű Áfa fizetési 

kötelezettség terhel; 

- a vételárat egyösszegben, legkésőbb a szerződés aláírásával egyidejűleg kell megfizetni; 

- az ingatlant az önkormányzat a megtekintett állapotban értékesíti; 

- az ingatlan Kaposvár Építési Szabályzatának és Szabályozási Tervének megállapításáról 

szóló 70/2005.(XII.15.) önkormányzati rendeletben foglaltak szerint építhető be; 

- az adásvételi szerződés elkészítése, az esetleges telekalakítási dokumentáció 

elkészíttetése, a tulajdonjogváltozás ingatlan-nyilvántartáson történő átvezettetése a 

vevő költsége és kötelezettsége; 

- az adásvételi szerződés a Magyar Állam képviseletében eljáró MNV Zrt. elővásárlási 

jogról való lemondó nyilatkozatát követően lép hatályba; 

- az ingatlan infrastrukturális ellátása (elektromos energia, vízellátás, csapadékvíz 

elvezetés, csatornázás, gázellátás) a vevő feladata és költsége. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. augusztus 31. 

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az alábbi gépeket, eszközöket 

a Kaposvári Szakképzési Centrum vagyonkezeléséből visszaveszi és a Déli ASzC Kinizsi Pál 

Élelmiszeripari Technikum és Szakképző Iskola vagyonkezelésébe adja.  

 

Megnevezés, mennyiség Aktiválás  Beszerzési 

érték 

Könyv szerinti 

érték 

Mini Rotorfan kemence   1 db 2006.12.30. 5.250.000 Ft 0 Ft 

Lisztcentrifuga   1 db 2007.10.24. 1.328.928 Ft 0 Ft 

Kiflisodró gép    1 db 2007.10.24. 1.356.360 Ft 0 Ft 

Hasító szalagfűrész   1 db 2007.10.24. 2.576.322 Ft 0 Ft 

Félautomata zsemleosztó-gömbölyítő 

gép 1 db 

2007.10.24. 1.905.000 Ft 0 Ft 

Nyújtógép   1 db 2007.10.24. 1.066.800 Ft 0 Ft 

Darálógép   1 db 2007.10.24. 1.110.844 Ft 0 Ft 

Töltőgép     1 db 2007.10.24. 1.215.085 Ft 0 Ft 

Kutter (40 literes)   1 db 2007.10.24. 3.731.057 Ft 0 Ft 

Spirál dagasztógép  1 db 2007.10.24. 800.100 Ft 0 Ft 

Összesen:  20.340.496 Ft 0 Ft 

 

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert az átadás-átvétellel kapcsolatos megállapodások 

megkötésére.  

 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:            2023. július 31. 
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-----25 Előterjesztés alapítványi támogatásokról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5819   Száma: 23.02.23/25/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:31  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

38/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul az alábbi alapítványi támogatásokhoz: 

 

1. Nemzetközi Kapcsolatok Támogatási Keret terhére 

 

- „TÁNCSICS GIMNÁZIUMÉRT” Alapítvány részére    200.000,-Ft 

        (schioi testvériskolába történő kiutazás költségeihez.) 

 

2. A Toponári Településrészi Önkormányzat Részönkormányzati Kerete terhére 

 

- a „Toponári Nebulókért” Oktatásfejlesztő és Környezetvédő Alapítvány részére  

(„DRÁ-MANÓK” Művészeti Csoport 2023. évi működési költségeihez.) 100.000,-Ft 
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- a „Toponári Nebulókért” Oktatásfejlesztő és Környezetvédő Alapítvány részére    (az 

alapítvány működési költségeihez.)      200.000,-Ft 

 

- „GYERMEKMOSOLY” Alapítvány részére            

    (az alapítvány működési költségeihez.)      100.000,-Ft 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. szeptember 30. 

 

 

 

-----Különálló interpelláció: 1----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Az itt élők képviseletében kérdezem: 

A régi görpark éjszakai díszkivilágítása, reflektorok mennyi áramot fogyasztanak egy 

hónapban? Mennyibe kerül ez a nem hatósági áras áramfogyasztás az itt élőknek? A pályát 

elsősorban gyerekek használják, akiknek a tanév során este otthon a helyük, tanulással, 

pihenéssel tölteni, a délutáni játékidő nem igényel reflektor-világítást? Ki felelős a pazarló 

világítással okozott költségért, miközben az itt élők sötétben botorkálnak munkába menet vagy 

jövet? Melyik alpolgármester felel a város közterületeiért? Korábban novemberben kérdeztem, 

hogy mikor teszik rendbe az elhanyagolt régi görparkot? Rendkívül mocskos, még mindig 

Pablo Escobar kongresszusi képviselő neve virít rajta. Borhi alpolgármester úr válaszolt, 

azonban nem terjed ki erre a válasza. A Városháza, a Székesegyház, a Dorottya ház 

díszkivilágítására, a Teleki tömbbelső fűvilágításra a Kossuth tér és Városháza melletti 

földvilágításra miután felhívtam a figyelmet, lekapcsolták a világításokat. Alpolgármester úr 

megígérte, hogy holnapra lekapcsolják és lekapcsolták. Így kell ezt csinálni?” 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a görpark világítása nem része a közvilágítási 

hálózatnak, ami egy időkapcsolóval ellátott külön világítási rendszer, amely minden nap este 

nyolc órakor lekapcsol. Az időkapcsoló meghibásodása miatt egy rövid ideig kilenc órakor 

kapcsolt le a rendszer, de a hibát a városüzemeltetés dolgozói már elhárították.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ.  

 

-----Különálló interpelláció: 2----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „képviselői kérdésre a polgármester, mint a Közgyűlés 

szerve elismerte, hogy a Kaposvár és környező települések víziközmű-vagyonának átadásáról 

és az ívóvíz-, valamint szennyvízszolgáltatás ingyenes államosításáról a Közgyűlés előzetes 

tájékoztatása nélkül szándéknyilatkozatot írt alá. Az aláírást követő Közgyűlésen nem adott róla 

tájékoztatást, eltitkolta az itt élők előtt. Ezt a dokumentumot többszöri kérésre sem hozták 

nyilvánosságra. Szeptemberben két határozati javaslatot tettem. A második a víziközmű 

tulajdonlásával kapcsolatban, olyan határozati javaslatot tettem, hogy mindenképp előre 

meghirdetett az önkormányzat nyilvánosság elvének megfelelően rádióban, televízióban előre 

meghirdetett közgyűlés döntsön ebben a kérdésben és nem rendkívüli ülésen. Amennyiben így 

lesz, akkor közvetítéssel tudják követni a lakók saját vagyonuknak a változását. Állásfoglalást 

kértem. Akkor a polgármester válaszra sem méltatta a javaslatokat. Csak a következő 



69 
 

közgyűlésen interpellációmra számolt be a szándéknyilatkozatról, amelyet később, amikor 

január 27-én tárgyaltuk a megállapodás-tervezetet, annak titoktartási nyilatkozata indokolta, 

hogy miért nem tette ezt meg, hiszen minden tárgyalást üzleti titoknak minősített ez a szerződés. 

A rendkívül vízigényes akkumulátorgyártás miatt éberségre van szüksége az itt élőknek. 

Tárgyalt-e akkumulátorgyártásról Kaposváron az elmúlt két évben üzleti, illetve kormányzati 

szereplőkkel? Ha igen kikkel? Írt-e alá ezzel kapcsolatosan bármilyen dokumentumot vagy 

kötött-e szóbeli egyezséget? Kíván-e önkormányzati tulajdont érintő ingatlant 

akkumulátorgyártásra hasznosítani? Melyik városrészt tartja alkalmasnak 

akkumulátorgyártásra? Elfogadja-e azt az alapelvet, hogy Kaposvár területén környezetvédelmi 

engedélyezést igénylő tevékenység esetén a Közgyűlés és szervei csak a Közgyűlés által tartott 

közmeghallgatáson kialakult többségi vélemény képviseletére jogosultak?” 

 

Szita Károly polgármester válasza nem volt. Megjegyezte, hogy minden olyan beruházást 

támogat és csak olyanokat, amelyek a város érdekét szolgálják. A nem válasz arra is 

vonatkozott, hogy ha környezetvédelmi eljárást kell lefolytatni, akkor ezt közmeghallgatás 

előzze meg. Környezetvédelmi engedélyezési eljárást minden egyes beruházásnál le kell 

folytatni. Akkor is, ha lakóparkot vagy kerékpárutat akarnak építeni, ha telephelyet kíván 

bővíteni arra is kell. A város polgárainak megismerésére a közmeghallgatás nem a 

leghatékonyabb módszer véleménye szerint.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5820   Száma: 23.02.23/25/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:54  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő közmeghallgatás 

témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 92.86 72.21 

Nem 1 7.14 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.77 

Nem szavazott 3   16.67 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

39/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő közmeghallgatás témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
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-----Különálló interpelláció: 3----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő A 2023. február 3-án a szélvihar előtti napon végre a 

„szitakaroly” facebook oldalon és a többi helyi híradások is figyelmeztették a lakosságot, hogy 

„Rendkívül erős szélvihar csaphat le szombaton Kaposvárra is.” Bejegyzésében a polgármester 

leírta, hogy: „A szélvihar miatt fokozott ügyeletet rendeltem el a városüzemeltetésnél.” Ez mit 

jelentett a gyakorlatban? Ki adott utasítást a szélvihar idején közmunkásoknak, hogy a Zárda 

utcában sepregessenek teljesen hiábavaló módon? Ez idő alatt a Zárda utcai lakók a leesett 

cserepek miatt a balesetveszélyes járdaszakaszok elkerítését és kézzel írt figyelmeztető táblák 

kihelyezését végezték helyesen. A KAVÜ-nél és az E-on-nál nem vették fel a telefont és az itt 

élők dühöngtek a közösségi hálón. Hány ember és hány vonalon fogadták a KAVÜ-nél az itt 

élők bejelentését? Mennyi volt a várakozási idő? A lakók jogosan háborodtak fel a szervezetlen 

munkavégzés elrendelésén. A tapasztalatokat összegyűjtve az itt élők elégedetlen bejegyzései 

alapján, mit kell megváltoztatni, hogy lehet gördülékenyebbé tenni a tájékoztatást, a hívások 

fogadását? Milyen felületen jelennek meg a jövőben a friss információk, amelyet a lakók tudnak 

követni, kidőlt fa elszállítása, áram, fűtés helyreállításának várható ideje stb.? Ki nem fog ismét 

bocsánatot kérni az itt élőktől? 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy tavaly májusban jégverés, idén februárban az 

orkán erejű szél tette próbára a kaposváriak közösség. Nagyon hálás a kaposváriak 

közreműködésének. Külön köszönte a Katasztrófavédelem, a Kötél Egyesület, kollégái, E-on 

munkáját, amit 8 órás munkaidőt nem ismerve a nap 24 órájában dolgoztak, hogy elhárítsák a 

problémákat. A fokozott ügyelet azt jelentette, hogy amikor Siófokról megkapta a jelzést a vihar 

előtt két nappal, akkor elrendelte az ügyeletet, mert jobb félni, mint megijedni. Mindenkinek 

be kellett mennie dolgozni, aki közre tudott működni a vihar következményeinek az 

elhárításában, ami a közmunkásokra is vonatkozott. Nemcsak hiábavaló sepregetést végeztek.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5821   Száma: 23.02.23/25/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 14:58  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő szélvihar 

témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 86.66 72.21 

Nem 1 6.67 5.56 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 
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40/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő szélvihar témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 4----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „az interpellációmban 8 hónappal ezelőtt kérdeztem, 

hogy melyik alpolgármester felel a fakivágásokért. Az Ön távollétében Borhi Zsombor 

alpolgármester válaszában elmondta, hogy idén 108 db kiszáradt fa kivágásra kerül. 

Novemberben elhangzott interpellációmra elhangzott, hogy 113 db fát vágtak ki. A fakivágási 

tervnek akkor lenne értelme ha a fák tervszerűen száradnának ki. A Városüzemeltetési Kft-től 

továbbra is elvárja, hogy minden élet és vagyonbiztonságot veszélyeztető fát távolítson el. Hány 

fa dőlt ki Kaposváron a 2023.02.04. szélvihar idején? Hány utcában nem volt áram, illetve 

fűtés? Hány kaposvári volt kénytelen hidegben és sötétben várni a károk helyreállítását? Mikor, 

hol és milyen tájékoztatást kaptak a lakók, meddig nem lesz áram, ill. fűtés az utcájukban? 

Mikor teszi végre közzé a város honlapján a fakivágási- és újratelepítési tervet? Eddig csak arra 

válaszolt, hány száraz fát vágnak ki, de nem arra, hogy hány száraz fa van a felmérések alapján. 

A nyilvánosságra tétele mind a fakivágási tervnek, illetve az újratelepítésének azt a célt 

szolgálnák, hogy az itt élők tudják bejelenteni, hogy ők még ezt találták, nincs benn a 

nyilvántartásban. Nem tervszerűen száradnak ki a fák, de ránézésre be lehet írni a 

nyilvántartásba, ha látni, hogy elszáradt. Fotót is benyújtott interpellációmhoz a Kanizsai utcai 

ltp. parkolójában lévő kiszáradt fáról, ami jelenleg is ott van.” 

 

Szita Károly polgármester február 4-én a szélvihar miatt közterületen 84 darab fa dőlt ki. Ha 

képviselő úr figyelemmel követte a híradásokat, akkor azt láthatta, hogy a kidőlt fák nagyon 

minimális esetben voltak beteg, kiszáradt fák. Ez annak köszönhető, hogy Városüzemeltetési 

Kft. folyamatosan végzi a száraz fák közterületről történő eltávolítását. Soha nem látott mértékű 

forrást biztosítanak a fák rekonstrukciójára, ebben az évben 220 millió forintot, melynek 

konkrét üteméről hétfőn fognak dönteni. El fogják kezdeni a Cseri park farekonstrukciós 

munkálatait is 20 millió forint erejéig. A Cseri park egy részénél az erdőt kitisztítják, hogy az 

arra járóknak át tudják adni. A vihar miatt áramkimaradások elhárítását az E-on végezte. Este 

10-11 órakor hívta fel az E-on vezetője szólt neki, hogy a praxisában még nem fordult elő ilyen 

mértékű kár, ami áramkimaradásokat okozott. Napi 24 órában dolgoztak, hogy elhárítsák a 

károkat. Ha még kérdése van, forduljon az E-on-hoz.  

 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem kapott választ, hogy Kanizsai lakótelepen tavaly 

júniusban bejelentett száraz fákat miért nem sikerült kivágni? Nem fogadta el a választ.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5822   Száma: 23.02.23/25/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 15:04  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő kiszáradt fák 

kivágása témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 86.66 72.21 

Nem 1 6.67 5.56 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

41/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő kiszáradt fák kivágása témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 5----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a futók nagyobb része dolgozik vagy tanul és télen 

korábban sötétedik, így a futópályát sötétben használják, amelynek hosszú szakaszain vaksötét 

van. Egymást követően 5 lámpa sem ég egyes részeken. Különösen ott lenne fontos 

megvilágítani a pályát, ahol bokatörő lyuk van rajta, de az is vaksötét részen van középen, így 

emlékezetből azon a szakaszon a szélen lehet csak biztonságosan futni. Melyik alpolgármester 

felügyeli a sportot? Melyik napon világítják ki végre a városligeti futópályát legalább este 6 és 

10 óra között? Melyik napon javítják ki a balesetveszélyes lyukat, amely hónapok óta nincs 

kijavítva? Az interpellációra adott válaszban az eddigi több hónapos késedelem miatt, csak a 

polgármesteri eddig megszokott holnap válasz elfogadható. Az interpellációt három napja 

nyújtottam be.” 

 

Szita Károly polgármester javításra szorul, mert ezt a futópályát használják a legtöbben. A 

műanyagot csak tartósan meleg, száraz időben lehet javítani. Leghamarabb nyár elején vagy 

tavasz végén fog sor kerülni a javításra. A pálya az anyaghiba miatt nem balesetveszélyes. A 

világítás este tízig történő visszakapcsolását nem tervezik. Kaposváron egyedülálló módon öt 

futópálya is van. Az atlétikapályánál az időjárás miatt csúszik a felújítás.  

 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 
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dr. Nadrai Norbert József képviselő a választ akkor fogadná el, ha annyit megtennének, 

hogy ahol balesetveszélyes, jelezzék a futók számára.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5823   Száma: 23.02.23/25/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 15:08  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő futópályák 

témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 93.33 77.77 

Nem 1 6.67 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

42/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő futópályák témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 6----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Polgármester úr, amikor az interpellációk elején 

beszéltek arról, hogy a zsarugyilkos feliratot töröljék vagy ne töröljék le. 150 éves a 

rendőrkapitányság, itt volt a beszámoló. Szerintem az a tétel ez, amit holnapra meg lehet oldani, 

le lehet festeni a feliratot. Amikor megnéztem, hogy sikerült-e letakarítani, akkor láttam, hogy 

horogkereszt is van ott. Mikor végzik el ezt a tevékenységet? Melyik napon nem csúfítja el a 

várost ez a felirat?” 

 

Szita Károly polgármester a munkát el fogják végezni. Köszöni, hogy szólt.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ.  

 

-----Különálló interpelláció: 7----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Ki üzemelteti a szitakaroly facebook oldalt, amelyiken 

figyelmeztette a lakosságot a szélviharra? Amikor ezt az oldalt megnéztem, nagyon sokan 

jelentettek be problémákat, azonban válaszok nem találhatók? Ön szerint az itt élők elégedettek 

voltak a szélvihar okozta károk, áram-, fűtéskimaradás bejelentéseik fogadásával? A közösségi 
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hálón az emberek egymástól próbáltak információt szerezni, melyik napon lesz áram, fűtés? 

Menjenek-e rokonokhoz, barátokhoz aludni? 30 órás áramszünet után a fagyasztóban tárolt 

ételekkel, mit tegyenek? Volt ahol csak hétfőn délelőtt lett áram. A polgármesteri közösségi 

oldalon a szélvihar napján a bejelentések érkeztek. Olyan bejegyzés volt csak, hogy megköszöni 

a dolgozóknak és a kaposváriak ismét bebizonyították, hogy számíthatunk egymásra!” Az itt 

élők szerint: „A kaposváriak ismét megtapasztalták, hogy csak egymásra számíthatunk, a 

polgármester válaszára nem!” Mit kíván tenni az önkormányzat által működtetett telefonon és 

egyéb tájékoztatási felületeken az itt élők által küldött bejelentések fogadásának normalizálása 

érdekében, elkerülve a fejetlenséget? Ismét csak megköszöni mindenkinek a hibák javítása 

helyett? Mikor kér bocsánatot az itt élőktől? Sajnos a szitakaroly facebook oldalon nem találtak 

választ bajukra.” 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a februári vihar előtt minden lehetséges fórumon 

felhívta a kaposváriak figyelmét a közelgő veszélyes időjárásra. A facebook oldalán is ezt tette. 

A kérdésekre rendszeresen és kimerítően válaszol, ez azonban az oda érkező kommentekre nem 

vonatkozik, ami adott esetben igen jelentős szám, nem tudja megtenni. A működtetéshez az 

önkormányzat forrást nem biztosít. 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 8----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Mikor utazott utoljára Kaposváron busszal? Ajánlom, 

már egy ideje ingyen utazhat és sok tapasztalatot szerezhet. Legutóbb egy részeg kéregetett 

végig a buszon. Fröccsre gyűjtött, mondván Ő becsületes és szomjas, a nyugdíja pedig még 

nem jött meg. De a buszmegállók elnevezése is érdekes várostörténeti utazás. A Kanizsai utcai 

felüljárónál lévő illegális hulladéklerakónál a megálló neve, Városi Könyvtár. Ugyanez a neve 

a 48-as Ifjúság útján a régen bezárt volt Városi Könyvtárral szemben lévő megállónak is. A 

Városi Könyvtár feliratot levették az épületről, de a ragasztó helye miatt még olvasható. A 

Városi Könyvtárat melyik évben zárta be az önkormányzat? A megállók elnevezése nem csupán 

az itt élők, hanem a hozzánk érkezők számára is fontos információ. Általában egy forgalmas 

intézmény pl. Állatkórház, Kórház, gyár, üzlet elnevezés vagy egy keresztutca neve, - ha egy 

utcában több megálló van - segíti a tájékozódást. A Berzsenyi 30. helyett a kaposváriak Tesco 

megállót mondanak. A Kaposfüredi úton a köznyelv az alsó és felső megálló között a 

templomot és az orvosi rendelőt (Horgász bezárása óta) használja, a menetrend pedig 

házszámokat tartalmaz. A Kaposvári Egyetem megálló az egyetem gödöllői egyetemmel 

összevonás után nem követi a MATE nevet, helyesen. Mivel a Bajcsy utcában nem jár busz, 

ezért elég lenne az Egyetem elnevezés. A Fő u 37.-39. megálló a köznyelvben még a ruhagyári 

megálló, vele szemben a Szikvíz utcai megálló. de a Dorottya Hotel elnevezés, idegenforgalmi 

szempontból, és működő cég miatt indokolt, de a Slendy pékséget be tudják könnyen 

azonosítani. A 67-es sz. út megálló bír a legkevesebb információval. Melyik évtől várható a 

megállók átnevezése? Javaslom a tervezett változtatást az adott vonalon utazókkal előzetesen 

egyeztetni, hogy kaposváriak is beleszólhassanak a megállók elnevezésébe.„ 

 

Szita Károly polgármester hajlik arra, hogy módosítsanak a buszmegállók nevein, habár nem 

neki van lehetősége erre, hanem a Tömegközlekedési Zrt-nek. Kaposváron a belvárosban már 

nincs laktanya, de mégis van Laktanya utca. Az utca elnevezése sem lett véletlenül Laktanya 

utca. Sörgyár sincs már a városban, de van Sörgyár utca. A múltba visszaidéz, hogy az utcára 
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mi volt régen jellemző. Ezeknek hangulata, várostörténeti emléke van. Az egykor létezett 

Városi Könyvtár is ilyen, mert ott is volt egy városi könyvtár. A kaposváriakba berögződött, 

régóta tudják a megálló nevét. Nem zárja ki a lehetőségét annak, hogy hozzányúljanak, de 

óvatosan. Minden egyes utcanév, buszmegálló név változás is zavart okozhat. Osztja a 

véleményét, hogy bizonyára vannak olyan megállók is, amelyeket érdemes lenne átkeresztelni. 

Nem tudja, melyek ezek. Ha a képviselőktől érkezik ilyen javaslat, akkor megnézik.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ, egy figyelemfelhívás volt, nem 

gondolta, hogy nekiállnak átnevezni a buszmegállókat. Tudja, hogy vannak olyan elnevezések, 

amik a múltra tekintenek vissza. 

-----Különálló interpelláció: 9----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a Kanizsai utcai felüljárón a ma még Városi Könyvtár 

buszmegálló mögött egy illegális hulladéklerakó található monitorokkal, amelyek veszélyes 

hulladéknak minősülnek. A bizottsági szakban kapott tájékoztatás szerint tovább nőtt az 

illegális hulladéklerakók száma. A válasz szerint 39 ilyen lerakó van, amelyből 19 felszámolása 

van vissza, már leszerződve. A Kanizsai utcai felüljárón a ma még Városi Könyvtár 

buszmegálló mögötti illegális hulladéklerakó benne van ebben a körben? Melyik napon lesz 

felszámolva? Hány és mekkora -tól, -ig bírságot szabott ki a hatóság? A kamerarendszer hány 

alkalommal segített, a vadkamerák beváltak-e? Mennyibe kerül az itt élőknek ezek 

felszámolása? Milyen külső forráshoz és milyen összegben jutott erre a célra a város? A 

szennyezőket hány alkalommal kötelezték az elszállításra, illetve annak költségének 

megtérítésére? Ami a száraz fa, illetve újratelepítési tervet jelenti, az illegális lerakóknak a 

felfedezését is érdemes közzétenni, hogy a lakók jelezhessék, ha ilyet találnak.” 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy beváltak a vadkamerák. 22 esetben indult a 

felvételük alapján eljárás, például a napokban ítélt el a bíróság egy gumiégető személyt a 

vadkamera felvétele alapján. A többi kérdésére már válaszolt. Zéró toleranciát alkalmaz minden 

esetben az illegális lerakásokkal szemben. A rendőrséggel együttműködve drónfelvételek 

segítségével tárták fel az eddig meglevő és számukra is ismeretlen illegális hulladéklerakókat. 

Amikor ilyet találnak, azonnal feljelentést tesznek a Környezetvédelmi Hivatalnál. Amikor 

szembesült azzal, hogy milyen alacsonyak a kiszabható bírságok, akkor kérte a módosítását, 

hogy legyen szigorúbb. Abban az esetben, ha saját területen elhelyezett hulladékot találnak, és 

a szemetelő kiléte nem határozható meg, akkor ütemezik, ahogy az anyagi források lehetővé 

teszik, elszállítják. Ha a szemetelő kiléte tisztázott, akkor függetlenül attól, hogy be tudják e 

hajtani az elszállítás költségét, akkor is nekiállnak és ráterhelik. Ha nem tudják kire terhelni a 

költséget, azokat ütemezik. 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ azzal, hogy tegyék közzé a megtalált 

helyeket.  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy van ilyen hely, ahol be lehet jelenteni az illegális 

szemétlerakást. Fölöslegesnek tartja, hogy párhuzamos oldalt tartson fel. Hulladékvadász a 

címe a honlapnak. 
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-----Különálló interpelláció: 10----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Kaposvár és Zselic Térsége Desztinációfejlesztési 

Stratégia 2022-2030 című dokumentummal kapcsolatban többször is jelezték, hogy nem jó az 

anyag.  A futósport címszó alatt a következő szerepel: „Futósport Az 50 éves farsangi 

rendezvényhez – Dorottya, avagy a dámák diadala című versenye, ezért Dorottya névnaphoz 

van igazítva – egy félmaraton is kapcsolódik, melyben a Virágfürdő, a Csiky Gergely Színház 

szolgáltatásai, illetve még Rippl-Rónai hagyaték is megjelenik. Azonban ebben a 67 oldalas 

anyagban sem Dorottyáról, sem karneválról, sem Csokonairól, sem kaposvári farsangról nem 

esik szó. A legmegdöbbentőbb, hogy idén elmaradt a karneváli felvonulás. A kaposvarmost 

hírportál közzétette az 1983. évi farsang felvételeit, ahol Csákányi Eszter és Lukáts Andor 

vonultak az élen, mint Dorottya és Karnevál hercege. 1983 nem éppen a bőség éve volt, abban 

az időben több ezren vettek részt a rendezvényen és ahogy Péter Attila meghallgatásán 

elmondta, ez az egyik legrégebbi hagyománnyal bíró nagyrendezvénye Kaposvárnak. 

Érthetetlen volt az az információ, hogy „A 2021-es és 2022-es rendezvények a koronavírus-

járvány miatt elmaradtak, s úgy néz ki, hogy 2023-ban sem lesz farsangi felvonulás 

Kaposváron. Pedig a több évtizedes múltra visszatekintő esemény igen kedvelt volt a 

kaposváriak körében.” Miért maradt el az évtizedek óta hagyományos farsangi rendezvény? 

Hibás döntés volt-e a Művelődési Központ összevonása az Ön által javasolt módja a színházzal? 

Ki a felelős a rendezvény elmaradásáért? A turizmushoz nincs szükség programokra? A 150 

éve rendezett tanácsú város Kaposvár programsorozatból, miért maradt ki az egyik legrégebbi 

hagyományokkal rendelkező program? Szeretnék tudni, hogy ki felel ezért.  

 

Szita Károly polgármester megjegyezte, hogy aki ismeri, az nagyon jól tudja, hogy a múlt 

iránt mindig nagy tisztelettel adózik és így van ez a farsangi rendezvénnyel is. A farsangra eddig 

évente 1,5-2 millió forintot biztosított az önkormányzat. 150-200 embert tudott ez így 

megmozgatni. Farsang lesz, de nem ebben a formában, mert elvesztette a vonzerejét, nem volt 

rá érdeklődés. Sokkal több pénz kell ehhez, és elő is fogják teremteni, hogy újból visszajöjjön 

a farsangi hagyomány, sokkal nagyobb fényben, mint ahogy előző években meg lett rendezve. 

Jó döntés volt, hogy a kultúra szervezését egyberakták.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ.  

 

 

-----Különálló interpelláció: 11----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a 90/2021. (XII. 16.) önkormányzati határozat szól a 

pumpapályáról. 2021.11.15. óta hatósági áras volt már az üzemanyag, amikor külön felhívtam 

a figyelmet arra, hogy ne ugorjunk bele egy ilyen beruházásba a válság idején. Ennek költsége, 

az önerő volt a 26.872.398,-Ft, ez egy hónappal később 48 millió lett. Az ok az volt, hogy 

tereprendezési költségek miatt lett dupla a költség. Ilyet még nem látott. A novemberi 

közgyűlésen összegszerű válaszokat adott alpolgármester úr, amelyben azt mondta, hogy 

összesen 67.420.998,-Ft-ba került a pumpapálya. Ha jól emlékszem, el is fogadtam a választ. 

Ma mikor tárgyaltuk a 2022. évi költségvetés módosítását a kerékpáros pumpapálya kialakítása 

környezetrendezéssel együtt 68 millió forint, illetve a műszaki dokumentáció összeállítása 

968.000,-Ft. Itt hiányzik a két összeg között a 1.547.002 Ft. Várnánk, hogy mennyi volt 

konkrétan ennek a beruházásnak a költsége. A lakók értetlenül állnak, hogy egy ilyen beruházás 

ilyen összegbe kerül ma Magyarországon túl azon, mellette a Vásártéri úti járda rendkívül rossz 
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állapotban van, a kivilágítása nem működik normálisan, illetve ezt egy válság időszakban 70 

milliót elkölteni pazarlásnak tartják.” 

 

Szita Károly polgármester három számot mondott, hogy mibe került a pumpapálya. A 

pumpapálya megépítésének létjogosultságát az bizonyítja, hogy már most tömegek vannak ott 

és használják. A Vásártéri úti járda is fel lesz újítva attól a pillanattól kezdve, amikor meg lesz 

rá a megfelelő lehetőség, hogy forrást tudnak rá biztosítani. Már három éve szerette volna 

megújítani, de mindig volt nála fontosabb. Lakótelepi járda, ahol többen járnak. 6 millió 

forintért vásárolták a telket, a kivitelezés a környezetrendezés költsége 67.420.998,-Ft volt, a 

műszaki dokumentáció költsége 967.740,-Ft volt, míg a műszaki ellenőrzésé 495.300,-Ft volt.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő örömmel hallotta, hogy teljesen képben van, hogy melyik 

az a szakasz, ahol rossz a járda. Három rész van, ahol meg kell oldani, hogy ne legyen sáros. 

Nem lehet átugrani azokat, zúzott kővel meg lehetne oldani. Két szakaszon már ott van a kő, a 

harmadikon még nincs. Nem fogadta el a választ a járda miatt. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5824   Száma: 23.02.23/25/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 15:34  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő pumpapálya 

témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 93.33 77.77 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

43/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő pumpapálya témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 12----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Magyarországon 2023. január közepéig az enyhe idő 

ellenére kétszer annyian hűtek ki, ami halállal végződött, mint két évvel ezelőtt. 98 ember hűlt 

ki olyan mértékben, hogy belehalt. A -10 fokos éjszakák csak ezután jöttek. Sokan úgy hiszik 

az utcán alvókat érinti ez a veszély, azonban a tapasztalat azt mutatja a többség a saját 
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otthonában hal meg kihűlés miatt. Az egyedi fűtéssel rendelkezőkre a rendkívül megemelkedett 

tűzifaár és szállítási, felvágási díjak miatt egyre többen kerültek nehéz helyzetbe. Kaposváron 

ki tartja nyilván a kihűlt embereket? Volt-e ebben a fűtési szezonban otthonában vagy az utcán 

kihűlt személy? Hányan töltik Kaposváron a szabad ég alatt az estét, padokon, bejáratok előtt, 

bankautomaták előterében?” 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy kihűlt emberek nyilvántartása sem Kaposváron, 

sem más városokban, de még országosan sincs, mert az olyan értelmetlen, mint képviselő úr 

kérdése. Kaposváron a hajléktalanok ellátását a Vöröskereszt által fenntartott Nyitott Kapu 

Hajléktalan Gondozási Központ végzi. Képviselő úr interpellációjához csatolt egy fényképet a 

sétáló utca egy padján fekvő hajléktalanról. Mit tett miután lefényképezte? Felhívta a 

Vöröskeresztet vagy hazament megírni az interpellációját?  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5825   Száma: 23.02.23/25/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 15:37  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő kihűlt emberek 

témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 92.86 72.21 

Nem 1 7.14 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.77 

Nem szavazott 3   16.67 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

44/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő kihűlt emberek témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 13----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Hány hirdetőfelület van Kaposváron? Egyre több 

éktelenkedik üresen, vagy pedig lejárt hirdetéseket tartalmaz. A múlt héten is szilveszteri 

programra hívta fel a figyelmet a henger oszlop, aminek az egyik oldala hiányzik a Bethlen 

téren. A Tesconál pedig egy teljesen üres oszlop van. Kiknek a tulajdonában vannak a 

hirdetőfelületek? Hány forint bevétele volt az önkormányzatnak ezekből a hirdetésekből? Ki 
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jogosult a nem használt, megrongálódott hirdetőfelületek javítására, elbontására kötelezni? 

Hány ilyen kötelezés történt 2022-ban? Melyik napon lesznek kijavítva a megrongálódott 

hirdetőfelületek? Melyik napon kerülnek le a megtévesztő, lejárt hirdetések?” 

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy a hirdető-berendezések 

megszámlálását a képviselőre bízta, mert nem csak közterületen elhelyezett reklámhordozók 

vannak. A közterületen vagy köztulajdonú területeken elhelyezett reklámfelületekre 

vonatkozóan a szabályokat a Kaposvár Megyei Jogú város településkép védelméről szóló 

49/2017. számú önkormányzati rendelet határozza meg. A reklámcélú berendezésekből 2023-

ban bruttó 23,8 millió forint bevételre számítanak. A közművelődési célú hirdetőoszlopok 

kizárólag önkormányzati tulajdonban vannak, melyek kezelője a Csiky Gergely Színház. A 

vihar által megrongált hirdetőoszlopok javítása törött elemek legyártását követően 

megtörténnek. A plakátok cseréjére a kulturális rendezvények függvényében kerül sor.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ.  

 

-----Különálló interpelláció: 14----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló 

7/2013. (III. 4.) önkormányzati rendelete tartalmazza közrend elleni magatartásként a 7.§ (6) 

bekezdésben, hogy: „Aki járda, vagy közút felületén, valamint a közterületen elhelyezett 

eszközökön, dísztárgyakon a tulajdonos vagy vagyonkezelő hozzájárulása nélkül 

festékszóróval, filctollal vagy bármilyen más anyaggal létrehozott képi, grafikus, vagy 

szöveges, nem vízoldékony felületbevonatot hoz létre, amely nem a vagyontárgy 

rendeltetésszerű használatához szükséges, közösségi együttélés alapvető szabályait sértő 

magatartást követ el.” A tényállás melyik napon lépett hatályba és azóta, hány alkalommal 

milyen összegű bírságot szabott ki a hatóság? A mozaikra festett töredezett aszfaltot, hány 

helyen nem javította ki az önkormányzat és mióta? A Kossuth Lajos utcában egy darabig valaki 

fehérrel lefestette a mozaikot, amely lekopott és ismét a mozaik látszik? Melyik napon javítják 

ki ezeket az aszfalthibákat, amelyre a mozaikokat festők felhívták a figyelmet?  

 

Szita Károly polgármester 2017. május 1. napján lépett hatályba a rendelet, eddig 5 eljárást 

indítottak szabálytalanságok miatt. A járda repedése a jelzett helyen balesetveszélyt nem okoz. 

A helyreállításokra pénzügyi lehetőségek függvényében kerül sor.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ.  

 

-----Különálló interpelláció: 15----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a régi görpark éjszakai díszkiválításáról már beszéltem. 

Mellette van egy járdaszakasz, ahol ha valaki elmegy 9 óra után látogattam meg az időkapcsoló 

által kikapcsoló reflektorral megvilágított teljesen üres pályát. A járda viszont teljesen 

vaksötétben van. Ki felelős ezért a pazarló világításért. Ez azért is érdekli az embereket, mert a 

saját utcájukban más megvilágítást tapasztalnak. Fontos lenne, ha egy ilyen útszakaszról szól, 

ahol balesetveszélyes szakaszok vannak, akkor legalább egy figyelmeztető táblát rakjanak ki. 

Ki felelős ezért a megoldásért?” 
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-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, mert nincs kirakva 

balesetveszélyre figyelmeztető tábla.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5826   Száma: 23.02.23/25/0/A/KT 

Ideje: 2023 február 23 15:43  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő világítás témájában 

benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 92.86 72.21 

Nem 1 7.14 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.77 

Nem szavazott 3   16.67 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

45/2023. (II. 23.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő világítás témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 16----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Megkerestek a Takáts Gyula emlékház hónapok óta 

gondozatlan környezete miatt. Az önkormányzati épületek megszorítások miatt történt bezárása 

idején, kinek a kötelessége ezen ingatlanok karbantartásáról (víztelenítés, temperáló fűtés, 

takarítás, biztonsági ellenőrzés) gondoskodni? Mennyi forrást biztosított erre a célra a 

költségvetés? Ki ellenőrizte ezen munkák elvégzését? Milyen hiányosságokat tapasztaltak az 

ellenőrzés során? Történt-e felelősség megállapítása? Mikor takarítják ki a Takáts Gyula 

Emlékház környezetét? Melyik napon és milyen rendezvénnyel nyitja meg kapuit a ház 

„Kaposvár 150 éve rendezett tanácsú város” emlékév keretében?„ 

 

Szita Károly polgármester a Takáts Gyula emlékház a Berzsenyi  Társaság kezelésében van. 

A február 4-i szélvihart követően a ház előtti területen a Társaság kitakarított, így már az 

interpelláció benyújtásának időpontjában sem állt fenn a rendezetlen állapot.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ.  
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Szita Károly polgármester felkérte Borhi Zsombor alpolgármestert az ülés további 

vezetésére,mert halaszthatatlan elfoglaltsága miatt távoznia kell.  

 

A testület 16 fővel folytatta munkáját.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester bezárta a nyílt ülést és zárt ülést rendelt el.  

 

Zárt ülés után nyílt ülésen napirend utáni hozzászólás következett.  

 

-----27 Napirendi pont  ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „2023. január 27-én napirend előtt elmondtam, hogy 

három ív van nálam, amely az egynegyedes szabályt tartalmazza, amely szerint a víziközművek 

átadása kapcsán közmeghallgatás tartására van lehetőség. Ha a képviselők közül öt fő 

kezdeményezi, akkor rendkívüli közgyűlést lehet kezdeményezni, ahol a lakosságot lehet 

tájékoztatni azokról a garanciákról, amit Polgármester úr elmondott, de a január 27-i 

szerződésekben nem találtuk meg, hiszen sem az árra vonatkozó garanciát, sem a felújításra 

vonatkozó időbeli garanciát nem tartalmazott a szerződés. Továbbra is rendelkezésre áll. A 

mostani annyival változott a közmeghallgatás összehívása, helyi népszavazás összehívás 

mellett, hogy benyújtottam többször egy rendelet-tervezetet, ez pedig a helyi népszavazásról 

szóló rendelet-tervezet módosítása, ahol a lakosság egészét terhelő pénzügyi 

kötelezettségvállalás, amely kötelezés önként ellátandó feladatok finanszírozását veszélyezteti, 

a helyi közszolgáltatások tulajdonosváltása, környezetterhelő beruházások indítása, továbbá a 

képviselő önmagukra hozott kedvezménye kapcsán élhetne azzal a lehetőséggel a Közgyűlés, 

hogy kötelező népszavazási körré minősítené. A legnagyobb módosítása pedig, hogy 25%-ről 

10%-ra csökkentené a választópolgárok arányát a helyi népszavazás kezdeményezéséhez. 

Többször beszéltem már róla, hogy az országos népszavazásnál 200 ezer aláírás kell. Ehhez a 

25%-hoz képest csak 3,5%, tehát aránytalanul nagy. Érdemes meghallgatni a kaposváriak 

véleményét. Az itt ülőknek kell eldönteni, hogy mi fontos, mit akarnak. Nem fantáziavilág, nem 

pedig személyes garancia, hanem szerződéses garanciákra van szükséges az embereknek a 

hosszútávú tervezéshez. A kaposváriaknak hagyományokra van szükség, kell a farsang, kell 

hiteles tájékoztatást és jó lenne, ha minél több kaposvári itt is maradna helyben. Pártokat és az 

itt élőket képviselni, ez a kérdés, ez az értékrend alapú választás.  Én azt választom, hogy az itt 

élők érdekeit képviselem. Köszönöm, hogy meghallgattak.” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester azért választották őket, hogy döntéseket hozzanak, próbálják 

végrehajtani a programokat pontról pontra. A kaposváriak alig több, mint egy év múlva 

véleményt fognak mondani, hogy a vállalásukat hogy teljesítették.  

Bezárta az ülést és mindenkit vár másnap a kommunizmus emléknapján a Teleki utcába.  

 

K. m. f. 

 

 

 Szita Károly     dr. Csillag Gábor 

            polgármester                                                                              jegyző  


